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 رییس سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی بر گسترش همکاری سازمان تات 
و سازمان ملی بهره وری در افزایش بهره وری در بخش کشاورزی تاکید کرد و گفت: 
دولت سیزدهم فرصت بی بدیلی در کم کردن خلاء عملکرد و دسترسی به بالاترین 

میزان بهره وری عوامل تولید است.
به گزارش ایرنا از وزات جهاد کشاورزی، »سیدمجتبی خیام نکویی« در بازدید رییس 
بهره وری ایران از نمایشگاه دستاوردهای موسسه آموزش و ترویج کشاورزی، ساختار، 
جایگاه و حمایت مناسب در کنار دانش و فناوری به روز را در راستای ارتقای بهره وری 
ضروری دانست و افزود: مسأله امنیت غذایی به عنوان مسأله درجه یک کشور باید در 

تمام قوا و دستگاه های اجرایی ظهور و بروز پیدا کند.
با اشاره به گستردگی و تنوع  رییس سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی 
سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی در کشور بر اهمیت نقش این سازمان در 

سفره معیشت مردم تاکید کرد.
بخش  شدن  دانش بنیان  نیازمند  کشور  در  غذایی  امنیت  تحقق  کرد:  اضافه  وی 
کشاورزی است و ارتقای بهره وری محصولات کشاورزی از اهداف اصلی این فرایند 

محسوب می شود.
با اشاره به گسترش همکاری سازمان تات و سازمان ملی بهره وری در  خیام نکویی 
راستای افزایش بهره وری در بخش کشاورزی گفت: برگزاری جشنواره بهره وری بخش 
کشاورزی و منابع طبیعی و مزارع نوآور بهره ور از جمله اقدامات مشترکی است که با 

همکاری دو سازمان قابلیت اجرا دارد.
تدوین برنامه ارتقای بهره وری حوزه کشاورزی با همکاری سازمان تات

به  اشاره  بازدید ضمن  این  در  بهره وری  ملی  رییس سازمان  پیشوایی«  »میرسامان 
اهمیت حوزه کشاورزی گفت: فعالیت های بخش کشاورزی از دو منظر اقتصادی و 
اجتماعی دارای اهمیت بالایی است، که تاکید اول و اولویت اصلی برنامه هفتم، تحقق 
رشد اقتصادی با افزایش بهره وری است و بخش کشاورزی نقش موثری در این مهم 
برعهده دارد. وی افزود: برنامه ارتقای بهره وری حوزه کشاورزی با همکاری سازمان 
تات، طراحی و تدوین شده که ترویج نیز بخش مهمی از آن است و باید با کمک 
یکدیگر در راستای تحقق آن گام برداریم؛ از جمله این که اصل و کلیت مزارع نوآور 
بهره ور برای سازمان ملی بهره وری شناخته و پذیرفته شده است و از این پس باید وارد 

مراحل اجرایی کار شد.
وی ضمن تشریح روند تخصیص جایزه ملی بهره وری به برگزیدگان بخش کشاورزی 
اظهارداشت: در بخش آموزش و توانمندسازی نیز می توان همکاری هایی در زمینه 
بخش  متخصصان  برای  حرفه ای  صلاحیت  دوره های  برگزاری   ،APO دوره های 

کشاورزی با ارائه گواهینامه بین الملل و غیره انجام داد.
»محمدمهدی قاسمی« رییس موسسه آموزش و ترویج کشاورزی نیز در این بازدید 
امنیت غذایی را اولویت اول کشور عنوان کرد و گفت: در راستای تحقق امنیت غذایی، 
مسایل و مشکلات موجود در بخش تولید به بخش تحقیقات ارجاع شده و پس از 
ترویج که موتور محرکه بخش کشاورزی  از طریق آموزش و  یافتن پاسخ های لازم 
است در اختیار بهره برداران قرار داده می شود؛ در این مسیر، محققان پشتوانه ترویجی 
ما هستند. وی ادامه داد: ترویج را می توان به دلیل گستردگی و تنوع بالا حوزه های 
کاری، ترویج تکثرگرا نامید؛ افزایش و بهبود بهره وری در این بخش با کمک شبکه 
و مدیریت های هماهنگی ترویج در مراکز خدمات جهاد کشاورزی دهستان ها محقق 

خواهد شد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

اگر تامین مالی گنبد آهنین اسرائیل قطع 
شود رژیم صهیونیستی یک ساعت هم در 
مقابل مبارزان فلسطینی دوام نمی آورد

حسینی: اندیشه بسیج معادلات منطقه 
را به نفع مقاومت تغییر داده است

 معــاون رئیس جمهــور گفــت: گروه هــای مقاومــت بــا 
الهــام از اندیشــه امــام راحــل در منطقــه شــکل گرفتنــد و 
امــروز اندیشــه مقاومــت و بســیج معــادلات منطقــه را بــه 

ــت. ــر داده اس ــت تغیی ــع مقاوم 2نف

ارتقای نظام پاداش و جزا، 
هوشمندسازی و روشن گری فعالانه، 

سبب رشد سازمانی می شود
3

اسماعیلی: خودکفایی در تولید کاغذ 
یکی از نمادهای هویتی کشور است
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 افتتاح کانون 
 فرهنگی هنری جوانان بسیج 

شهر پرند در فاز۴

زندگی سعادتمند بشر به محیط 

زیست سالم بستگی دارد
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افزایش ۲ برابری ظرفیت ناوگان 

هوایی کشور تا پایان دولت سیزدهم
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مصطفی کارخانه: وزارت ورزش 

باید تکلیف والیبال را روشن کند
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استان ها 5

و  شاهد  نخبگان  ظرفیت  کردستان:  استاندار 

ایثارگر بکارگیری شود
 اســتاندار کردســتان بــا بیــان اینکــه اندیشــه جوانــان در 
ــت،  ــن اس ــش آفری ــتان نق ــکلات اس ــایی از مش گره گش
کارگروه هــای  ظرفیــت  از  بهره منــدی  بــر ضــرورت 

ــرد. ــد ک ــر تاکی ــگان شــاهد و ایثارگ نخب 8 2

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
با  اجرایی نمی شد،  یار  اگر طرح دارو  گفت: 
توجه به اینکه اختلاف قیمت دارو ها در ایران 
با کشورهای همسایه خیلی زیاد بود و قاچاق 

دارو افزایش می یافت.
هیات  جلسه  حاشیه  در  اللهی  عین  بهرام 
بهداشت  اظهار داشت: درباره گزارش  دولت 
جهانی مبنی بر اینکه ویروس خاصی در چین 
شیوع یافته ، تاکید می شود که گزارشی در 
این باره منتشر نشده ولی سازمان بهداشت 

جهانی در حال بررسی است.
وزیر بهداشت درباره ارز اختصاص داده شده 
ارز  کافی  میزان  به  توانستیم  افزود:  دارو  به 
مورد نیاز را دریافت کنیم و مشکلی در این 

خصوص نداریم.
وی با بیان اینکه کرونا بیماری فصلی نبود، 
گفت: در بررسی های انجام شده شایع ترین 
 ۵ است،  آنفلوآنزا  حاضر  حال  در  ویروس 
درصد از بیماران بستری شده مبتلا به کرونا 

و ۹۵ درصد مبتلا به آنفلوآنزا هستند.
علائم  که  افرادی  کرد:  تاکید  اللهی  عین 
سرماخوردگی دارند، حتما باید ماسک بزنند 
تا مانع انتقال بیماری شوند افرادی که دچار 
کرونا  واکسن  حتما  هستند  ایمنی  نقص 
از ماسک  و در تجمعات  بزنند  را  آنفلوانزا  و 

استفاده کنند.
داروهای  وضعیت  آخریم  خصوص  در  در 
داروهایی  همه  گفت:  شیمیایی  جانبازان 
می  وارد  کشور  به  یا  و  تولید  کشور  در  که 
شود باید در سازمان غذا و دارو تایید شود، 
جانبازان  شود،  اقدام  توزیع  به  نسبت  تا 
شیمیایی داروهای تنفسی نیاز دارند که در 

صورت تایید، توزیع می شوند.
وی در مورد تامین شیرخشک گفت: بهترین 
است، در شیر  مادر  ، شیر  بچه  برای  تغذیه 
باید  دارد  وجود  دفاعی  عناصر  همه  مادر 
ها  رسانه  در  مادر  شیر  از  استفاده  فرهنگ 

تبلیغ شود.
قاچاق و استفاده در صنایع و قنادی ها دلیل 

کمبود شیرخشک 
وزیر بهداشت گفت: تا ماه گذشته بخشی از 
ترجیحی  ارز  با  نیاز کشور  شیرخشک مورد 
که  قیمتی  اختلاف  خاطر  به  شد  می  وارد 
خشک   شیر  زیادی  مقدار  داشت،  وجود 
تولید شیرخشک در  قاچاق می شد، میزان 
سال جاری از سال گذشته بیشتر است، سوال 
این است که چرا کمبود ایجاد شده است؟ به 
دلیل قاچاق. شیرخشک تولیدی در قنادی ها 
و صنایع استفاده می شد زیرا از شیرخشک 

قنادی ارزان تر بود.

به همین دلیل مقرر شد  اللهی گفت:  عین 
واقعی  کننده  مصرف  به  فقط  شیرخشک 
داده شود، نوزادانی که متولد می شوند، کد 
و  غذا  سازمان  به  ثبت  سازمان  از  ملی شان 
دارو داده می شود و ثبت می شود و افراد با 
این کد ملی می توانند شیرخشک خریداری 
کنند، مصرف کننده واقعی به همان قیمت 
افراد  و  کنند  می  دریافت  شیرخشک  قبلی 

دیگر به قیمت جدید.
از  که  اتباعی  گفت:  اتباع  مورد  در  وی 
توانند  می  اند  گرفته  شناسه  کشور  وزارت 
استفاده  تر  پایین  قیمت  با  شیرخشک  از 
کنند ولی اتباع غیر قانونی نمی توانند از این 

خدمات استفاده کنند.
اظهار  دارو   واردات  مورد  در  بهداشت  وزیر 
داشت: با هماهنگی بانک مرکزی و سازمان 
برنامه و بودجه طرح دارو یار به خوبی پیش 
می رود و بیمه ها هم به تعهدات خودنسبت 

به سال گذشته بهتر عمل می کنند.
وی در پاسخ به تغییرات طرح دارو یار گفت: 
این  اگر  نکرده است،  تغییری  یار  طرح دارو 
برای  که  مشکلاتی  شد،  نمی  اجرایی  طرح 
شیر خشک ایجاد شد برای دارو ها هم ایجاد 
می شد زیرا اختلاف قیمت دارو ها در ایران 
با کشورهای همسایه خیلی زیاد بود و قاچاق 

افزایش می یافت.

عین اللهی: طرح دارویار مانع قاچاق دارو شد

شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون   
بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل  و 
واحدهای  گفت:  ایران  شهری 
همه  از  فرسوده  بافت  مسکونی 
نهضت  طرح  امتیازات  و  خدمات 

ملی مسکن بهره مند می شود.
گشایش  آیین  در  آیینی  محمد 
بازآفرینی  ستاد  دائمی  دبیرخانه 
افزود: ۱۶۷  شهری استان همدان 
شهرهای  فضای  از  هکتار  هزار 
بازآفرینی  طرح  مشمول  کشور 
شهری می شود که ۳۲ هزار هکتار 
و  فرسوده  بافت  به  مربوط  آن 

تاریخی است.
هزار   ۱۶۷ همه  داد:  ادامه  وی 
کشور،  فرسوده  بافت  از  هکتار 
مالیاتی،  معافیت  حوزه های  در 
فرهنگی، اجتماعی ورزشی و سایر 
مقررات  و  ضوابط  مشمول  موارد 
مناطق محروم و کمتر توسعه یافته 

می شود.
سرشماری  اساس  بر  افزود:  وی 
بیش   ۱۳۹۵ سال  مسکن  نفوس 
واحد  هزار   ۷۰۰ و  میلیون   ۲ از 

وجود  کشور  در  ناپایدار  مسکونی 
دارد و این موضوع یعنی مسکن ها 
صورت  در  و  ندارند  مناسب  سازه 
شدن  آوار  مستعد  زلزله  وقوع 

هستند.
واحد  تعداد  این  داد:  ادامه  وی 
محدوده  کل  از  درصد   ۴۹ شامل 
بازآفرینی شهری می شود که ۱۰ 
میلیون نفر از جمعیت شهری در 
سکونت  مسکونی  واحدهای  این 

دارند.
دولت  اینکه  بر  تاکید  با  آیینی 
نوسازی  دارد  تلاش  سیزدهم 
کرد:  بیان  دهد،  شتاب  را  مسکن 
بخش  گذار  سرمایه  راهکار جذب 

خصوصی است.
و  نوسازی  کرد:  تصریح  وی 
همدان  جولان  محله  بازسازی 
هست  کشوری  خوب  نمونه  یک 
و یک الگو برای بازآفرینی شهری 

محسوب می شود.
شرکت  مدیرعامل  و  وزیر  معاون 
بازآفرینی شهری ایران گفت: مردم 
را باید با تعریف بسته های تشویقی 

مناسب، به سمت بازآفرینی شهری 
مسکونی  واحدهای  نوسازی  و 

ترقیب کنیم.
شهرداری ها  کرد:  اضافه  وی 
در  تخفیف  درصد   ۵۰ موظفند 
بافت  این  برای  مجوزها  صدور 
سه  تا  حداکثر  و  بگیرند  درنظر 
نوسازی  برای  ساخت  پروانه  ماه 
را  بازآفرینی  محدوده  واحدهای 
صادر و دستگاه های خدمات رسان 
جدید  مجوز  درخواست  نباید  نیز 
برای واحدهای بافت فرسوده کنند.

آیینی تاکید کرد: در قانون بودجه 
سال جاری، چهار بند خوب برای 
بافت فرسوده تعریف شده  توسعه 
شامل   ۱۱ تبصره  ب  بند  و  است 
می شود  شهری  نشینی  حاشیه 
که اعتبارات مناسب برای ساخت 
و  ورزشی  فضای  مسجد،  مدرسه، 
نظرگرفته  در  آن  در  موارد  سایر 

شده است.
شرکت  مدیرعامل  و  وزیر  معاون 
بند  افزود:  ایران  بازآفرینی شهری 
ساکنان  برای  نیز   ۱۱ تبصره  ث 

مناطق محدوده بازآفرینی شهری 
مجوز لازم جهت ارائه منابع دولتی 
تعریف  را  تخفیف  درصد   ۴۰ با 

کرده است.
مهمترین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
موضوع برای نوسازی بافت فرسوده 
واحدهای  برای  سند  کردن  صادر 
مسکونی این مناطق است، گفت: 
در طول ۲ سال گذشته بیش از ۲ 
هزار و ۱۰۰ کیلومتر معابر خاکی 
با اعتباری  این محدوده در کشور 
افزون بر یک هزار و ۱۰۰ میلیارد 

تومان آسفالت شده است.
بیش  نیز  امسال  داد:  ادامه  آیینی 
از ۷۵۰ هزار تن قیر دیگر با اعتبار 
برای  تومان  میلیارد  هزار  یک 
آسفالت معابر خاکی این محدوده 

در نظر گرفته شده است.
طرح  تسهیلات  کرد:  تاکید  وی 
نهضت ملی مسکن بسیار ارزشمند 
است و ساکنان بافت فرسوده نیز 
واحدهای  نوسازی  با  می توانند 
تسهیلات  این  از  خود  مسکونی 

استفاده کنند.

بافت فرسوده از امتیازات طرح نهضت ملی مسکن بهره مند می شود

شاخص بهره وری عوامل تولید در دولت 
سیزدهم افزایش یافت

 وزیر نفت با بیان اینکه میزان مصرف گاز امسال نسبت به سال قبل ۶ 
درصد افزایش یافته است، گفت: روزی ۳۶ میلیون متر مکعب گاز بیشتر به 

نیروگاه ها و ۶ میلیون متر مکعب گاز بیشتر به صنایع دادیم.
درباره  در جمع خبرنگاران  و  دولت  هیات  در حاشیه جلسه  اوجی  جواد 
پروژه های نیمه تمام وزارت نفت با اشاره به فرا رسیدن ایام سرد به خصوص 
در استان های غرب کشور اظهار داشت: روز گذشته شرکت ملی گاز گزارش 
داد تقریبا حدود ۴۶۵ میلیون مترمکعب گاز در بخش خانگی، تجاری و 

صنایع غیرعمده مصرف شده است.
وی افزود: مصرف گاز در بخش های مختلف تقریبا نسبت به سال گذشته 
۶ درصد هم در بخش صنایع و هم در بخش نیروگاهی افزایش پیدا کرده 

است.
وزیر نفت بیان کرد: امسال وزارت نفت در بحث تامین سوخت نیروگاه ها 
به عنوان سوخت پاک نسبت به سال گذشته، روزی ۳۶ میلیون مترمکعب 
گاز بیشتر به نیروگاه ها و ۶ میلیون مترمکعب گاز بیشتر به صنایع داده  و 
در روز نزدیک به ۲۰ میلیون لیتر سوخت مایع کمتری مصرف شده است.

اوجی با تاکید بر اینکه در رابطه با هوای پاک، وزارت نفت در دولت سیزدهم 
اقدامات خوبی را آغاز کرده است، گفت: تا امروز ۱۱.۵ میلیون مترمکعب 
گازهای سمی مشعل جمع آوری و در پتروشیمی ها تبدیل به ارزش افزوده 
شده است و تا پایان سال این عدد به ۱۸ میلیون مترمکعب خواهد رسید.

وی افزود: در بحث دوگانه سوز کردن خودروهای عمومی، وزارت نفت و 
و گازسوز  بنزین سوز  برای  را  تمامی تلاش خود  پالایش پخش،  شرکت 
کردن تاکسی ها و وانت بارها، انجام می دهد و این موضوع در هوای پاک 

بسیار کمک می کند.
وزیر نفت با اشاره به بحث ذخیره سازی گفت: امسال رکورد خوبی در بحث 
ذخیره سازی گاز در مخازن طبیعی ثبت شد و به عدد سه میلیارد و ۱۰۰ 
میلیون مترمکعب رسیدیم و تعمیرات اساسی )اورهال( در همه پالایشگاه ها 

و خطوط انتقال و ایستگاه های تقویت فشار انجام شد.
اوجی با اشاره به اینکه نسبت به ابتدای دولت، ۵۰ میلیون مترمکعب تولید 
گاز خام بیشتر شده است، تصریح کرد: تامین سوخت نیروگاه ها و سوخت 
مایع در صنایع و نیروگاه ها رکورد خوبی بود و بیش از سه میلیارد و ۲۰۰ 

لیتر سوخت مایع در نیروگاه ها ذخیره کرده ایم.
در  سرمایه گذاری  عدم  لحاظ  به  گاز  ناترازی  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
نفت  ما در حوزه وزارت  ، تلاش  تولید گازی  دوره های قبل و عدم رشد 
کمک می کند که با این ابتکارات و ترفندها، زمستان امسال را با کمترین 

چالش پشت سر بگذاریم.
وزیر نفت بیان کرد: در بحث تزریق گاز در میادین نفتی، بیشترین موقعیت 
و زمان را در فصل گرم داریم که مصارف در بخش خانگی کمتر است که 

تلاش می شود گاز بیشتری در میادین نفتی تزریق شود.
اوجی یادآور شد: به ازای هر ۶ تا ۸ هزار فوت مکعب که در یک میدان نفتی 
تزریق گاز را انجام می دهیم یک بشکه نفت بیشتری داشته باشم. این جزو 

رسالت و کارهای مهمی بوده که در دستور کار است.

اوجی: میزان مصرف گاز امسال نسبت به سال 
قبل ۶ درصد افزایش یافته است
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 معاون رئیس جمهور گفت: گروه های 
مقاومت با الهام از اندیشه امام راحل 
امروز  و  گرفتند  شکل  منطقه  در 
معادلات  بسیج  و  مقاومت  اندیشه 
منطقه را به نفع مقاومت تغییر داده 

است.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
مناسبت  به  حسینی«  محمد  »سید 
جمع  در  بسیج  هفته  گرامیداشت 
بسیجیان  و  روحانیون  فرماندهان، 
مهرآباد  منطقه  انصارالمهدی  حوزه 
بسیج  اینکه  بیان  با  تهران  جنوبی 
گرفتاری ها  و  مشکلات  در  همواره 
در  و  غیرمترقبه  حوادث  جمله  از 
مقابله با بحران کرونا تا عرصه دفاع از 
امنیت همراه و یار و یاور مردم بوده، 
اظهار داشت: امروز در مقابل نقشه ها 
و  دشمنان  کاذب  جوسازی های  و 
با  این است که بسیج  معاندین، مهم 
مؤثر  فعالیت های  و  ایجابی  اقدامات 
جاذبه ای  آنچنان  فرهنگی  و  هنری 
ایجاد کند که بسیاری از مردم به ویژه 
فرهنگ  با  را  نوجوان  و  جوان  نسل 
بسیج همدل و همراه سازد و طراحی 

و نقشه دشمن را نقش بر آب سازد.
بیان  با  پارلمانی رئیس جمهور  معاون 
اینکه هنر بسیج باید این باشد که با 
گسترش دایره خدمت رسانی صادقانه 
و خالصانه روزبه روز بر رضایتمندی و 
علاقه و اشتیاق مردم به نظام اسلامی 
راحل  امام  پیام  به  اشاره  با  بیافزاید، 
شکل گیری  بر  مبنی   ۶۷ سال  در 
جهان  سطح  در  مقاومت  هسته های 
راحل  امام  اندیشه  از  الهام  با  گفت: 
گروه های  بسیج،  گسترش  زمینه  در 
لبنان،  حزب الله  مانند  مقاومت 
حشدالشعبی عراق و انصارالله یمن در 
منطقه شکل گرفتند و امروز اندیشه 
اقبال  با  منطقه  در  بسیج  و  مقاومت 
معادلات  و  است  مواجه  گسترده 
منطقه به نفع مقاومت تغییر کرده و 
این تفکر و اندیشه، نیرنگ خاورمیانه 
جدید آمریکا را خنثی و ناکام ساخت.

و  فرهنگ  کرد:  تصریح  حسینی 
مظلوم،  از  دفاع  و  ظلم ستیزی  تفکر 
عدالت طلبی و استکبارستیزی بسیج، 
مردم دنیا را تحت تأثیر قرار داده و به 
جهانی  زمینه  تدریج  به  الهی  فضل 

شدن این مکتب فراهم شده است.
وی با تأکید بر اینکه هزینه ایستادگی 
داشت:  اظهار  است،  سازش  از  کمتر 
مانند  معاهداتی  با  که  سازشی 
کمپ دیوید  و  اسلو  شرم الشیخ، 
انجام شد، سود و عایدی برای مردم 
طرف های  نه تنها  و  نداشت  فلسطین 
نکردند  عمل  خود  تعهدات  به  مقابل 
بلکه دایره فشار و محاصره را تنگ تر 
که  رسید  جایی  به  کار  و  کردند 
به  غزه  مردم  اجباری  کوچ  به دنبال 
کشورهای  سایر  و  سینا  صحرای 
عربی بودند اما مردم غزه راه مقاومت 
قامت  راست  و  مردانه  و  برگزیدند  را 
ددمنشی  و  جنایت  روز   ۴۸ در 
کرده  ایستادگی  صهیونیستی  رژیم 
مقاومت،  نیروهای  از  حمایت  با  و 

تاریخ سازی کردند.
نشان  خاطر  رئیس جمهور  معاون 
تمام  گذشته  سال  دشمنان  کرد: 
مادی  سرمایه های  و  امکانات  و  توان 
و انسانی خود را به صحنه آوردند تا 
به  زعم خود ایران اسلامی را به تجزیه 
با هوشیاری  اما  و فروپاشی بکشانند، 

نتوانستند  ایران  ملت  ایستادگی  و 
کاری از پیش ببرند و امروز خودشان 
از  بخشی  به عنوان  حماس  مقابل  در 
محاصره  به دلیل  که  مقاومت  جریان 
غزه از سایر گروه های این جبهه یعنی 
انصارالله  و  حشدالشعبی  حزب الله، 
برخوردار  کمتری  امکانات  و  توان  از 
شده اند؛  مستأصل  و  درمانده  است، 
به نحوی که در افکارعمومی دنیا بحث 
جد  به  صهیونیستی  رژیم  اضمحلال 

مطرح شده است.
حسینی تصریح کرد: جنایت های رژیم 
وحشیانه  عام  قتل  در  صهیونیستی 
مناطق  بمباران  و  کودکان  و  زنان 
بیداری  باعث  درمانی،  و  مسکونی 
وجدان های بشری شده است و مردم 
در  به ویژه  دنیا  مختلف  شهرهای  در 
صهیونیست ها  حامی  کشورهای 
مجازات های  و  ممنوعیت  به رغم 
برای  گسترده  به صورت  شده،  تعیین 
علیه  و  فلسطین  مردم  از  حمایت 

صهیونیست ها به خیابان ها آمده اند.

 ۲۰ به  قریب  خون  کرد:  تأکید  وی 
هزار انسان بی گناه به ویژه هزاران زن 
و کودک مظلوم، ماهیت پلید فرهنگ 
و  ساخته  آشکار  را  غرب  تمدن  و 
موجب رسوایی مدعیان حقوق بشر و 

انسانی شده است.
توصیه انتخاباتی معاون رئیس جمهور 

به بسیجیان
معاون رئیس جمهور در پایان سخنان 
و  فعال  مشارکت  اهمیت  خود 
حداکثری در انتخابات را مورد تأکید 
قرار داد و اظهار داشت: بسیجیان در 
این زمینه با سعی وافر در حوزه پاسخ 
فضای  در  که  ابهاماتی  و  سؤالات  به 
دارد،  وجود  مختلف  اقشار  ذهنی 
ایجاد نشاط اجتماعی و  به  می توانند 
حضور فعال مردم در انتخابات کمک 

کنند.

 حسینی: اندیشه بسیج معادلات منطقه را 
به نفع مقاومت تغییر داده است
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اگر تامین مالی گنبد آهنین اسرائیل قطع 
شود رژیم صهیونیستی یک ساعت هم در 
مقابل مبارزان فلسطینی دوام نمی آورد

سامانه دفاعی گنبد آهنین برای رهگیری خمپاره ها و موشکی هایی 
استفاده می شود که به سمت اسرائیل پرتاب می شوند

لایحه ای  به تازگی  آمریکا  نمایندگان  مجلس  روز  اتفاق  گزارش  به 
تامین  به  دلار  میلیارد  یک  آن،  اساس  بر  که  است  کرده  تصویب 
اختصاص  اشغالگر  رژیم  آهنین  گنبد  موشکی  دفاع  سامانه  مالی 
داده شود. این لایحه که هدف از آن اطمینان از اعتبارات تکمیلی 
نمایندگان  از  تایید و حمایت ۴۲۰ تن  سامانه گنبد آهنین است، 
دو حزب جمهوری خواه و دموکرات را داشته و فقط ۹ رای مخالف 
و  داده اند  دموکرات  لیبرال  نمایندگان  رای  که هشت  است  گرفته 
یک رای از جانب نماینده ای جمهوری خواه بوده است و  آمریکا از 
سال ۲۰۱۱ تاکنون، در مجموع حدود ۱.۶ میلیارد دلار به سامانه 

دفاعی گنبد آهنین کمک کرده است.

هرچند تصویب این لایحه در مجلس با سروصداهای بسیاری همراه 
جدید  اقدامی  اسرائیل  آهنین  گنبد  مالی  وتامین  حمایت  و  بود، 
حزب  دو  هر  که  است  مدت ها  اینکه  ویژه  به  نیست؛  بی سابقه   و 

دموکرات و جمهوری خواه از آن حمایت می کنند.
برخی  اعتراض  از  مانع  نتوانست  لایحه  این  تصویب  حال،  این   با 
از  مالی  حمایت  میزان  افزایش  به  آهنین  گنبد  بودجه  مخالفان 
و  ایلینوی  ایالت  از  کنگره  نماینده  نیومن،  مری  شود.  اسرائیل 
یکی از مخالفان تصویب لایحه در مجلس نمایندگان، از حامیانش 
خواسته است با مسئولان امور مالی در مجلس سنا تماس بگیرند 
و با فشار به مجلس، بودجه هنگفت آمریکا برای رژیم کودک کش 

متوقف کنند.
چنان که همه می دانند، اسرائیل با نفس امریکا زنده است واز زمان 
کمک های  دریافت کننده  بزرگ ترین  تاکنون،  دوم  جهانی  جنگ 

خارجی آمریکا بوده است
زمینه  در  ساله   ۱۰ تفاهم نامه  سومین  انها   ،۲۰۱۶ سال  در 
تفاهم نامه  این  اساس مفاد  بر  امضا کردند.  را  نظامی  همکاری های 
که سال های مالی ۲۰۱۹ تا ۲۰۲۸ را شامل می شود، آمریکا متعهد 
شده است که به شرط تایید کنگره، ۳۸ میلیارد دلار کمک نظامی 
برای  دلار  میلیارد  پنج  به علاوه  مالی-نظامی  کمک   میلیارد   ۳۳(
این تفاهم نامه در  سامانه دفاع موشکی( به اسرائیل پرداخت کند. 
مالی  تا سال  بود که  اولیه  میلیارد دلاری  توافق ۱۰ ساله ۳۰  پی 

۲۰۱۸ ادامه داشت.
در سال ۲۰۲۰، ایالات  متحده ۳.۸ میلیارد دلار به اسرائیل کمک 
آنکه  با  بود.  برای بخش های نظامی  این مبلغ  کرد که تقریبا تمام 
تا   ۱۹۷۱ سال  از  است،  نظامی  زمینه   در  آمریکا  کمک های  اغلب 
۲۰۰۷، این رژیم کمک های اقتصادی قابل توجهی نیز از واشنگتن 
اف-۳۵  جنگنده  فروند   ۵۰ مثال،  به عنوان  است؛  کرده  دریافت 
حملات  برای  فروند   ۲۵ الان  که  است  کرده  خریداری  آمریکا  از 

موشکی بر علیه مردم بی دفاع غزه استفاده می شوند.
برخی  پرسش   با  آمریکا،  رئیس جمهوری  بایدن،  جو  حال،  این   با 
متحده  ایالات   کمک های  میزان  مورد  در  دموکرات  حزب  اعضای 
دموکرات،  سناتور  سندرز،  برنی  است.  روبه رو  اسرائیل  به  آمریکا 
اظهار داشته است که واشنگتن باید در روش و چگونگی هزینه ها 
نمایندگان  از  دیگری  شمار  و  سندرز  برنی  کند؛  دقت  بیشتر 
 ۳۷۵ شده  برنامه ریزی  معامله  می کوشند  حال  عین  در  دموکرات 
متوقف  را  اسرائیل  به  هوشمند  سلاح های  فروش  دلاری  میلیون 

کنند.

دلار  میلیاردها  مشترک  به طور  اسرائیل  و  متحده  ایالات   واقع،  در 
برای توسعه سامانه دفاعی گنبد آهنین هزینه کرده اند. این سامانه 
می شود  استفاده  موشکی هایی  و  خمپاره ها  رهگیری  برای  دفاعی 
که به سمت این رژیم از سوی نیروهای مقاومت پرتاب می شوند. 
 ۹۰ تا   ۸۵ به  دفاعی  سامانه  این  موفقیت  اسرائیل،  اعلام  بر  بنا 
درصد می رسد. به  محض ظهور پرتابه در رادار، گنبد آهنین جهت 
را در هوا هدف  آن  با موشک های سریعی  و  تعیین می کند  را  آن 
قرار می دهد. این سامانه متحرک که در هر شرایط آب وهوایی کار 

می کند، می تواند موقعیت شلیک سلاح را نیز مشخص کند.
با این  حال، این سامانه دفاعی پیشرفته هم در برابر رگبار موشکی 
و پرتابه های کوچک مانند خمپاره ها و موشک های کوتاه  برد جبهه 
مقاومت کارایی چندانی ندارد.و هزینه بالای گنبد آهنین و ناتوانی 
که  می کند  بازگو  را  حقیقت  این  موشک ها،  همه  رهگیری  در  آن 
مالیات دهندگان آمریکایی بار سنگینی برای حمایت نظامی از رژیم 
و  هواپیماهای جنگی  با جدیدترین  کردنش  مجهز  و  های ستمگر 
سلاح های پیشرفته دفاعی و تهاجمی به دوش می کشند. بنابراین، 
اسرائیل  از  نظامی اش  حمایت  سیاست  در  باید  آمریکا  دولت 
هسته ای  و  نظامی  زرادخانه  اثربخشی  میزان  به  دادن  اهمیت  و 
اسرائیل در تامین امنیت آن کشور و منافع آمریکا تجدیدنظر کند.و 
تنها راه رسیدن به رفاه و آرامش و صلح در منطقه تعیین سرنوشت 
مردم در مناطق اشغالی تشکیل دولت مستقل فلسطینی و مراجعه 
به آرای مردم است تا صلح عادلانه و فراگیر در منطقه فراهم شود.

زندگی سعادتمند بشر به محیط 
زیست سالم بستگی دارد

رییس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: زندگی سعادتمند بشر به 
محیط زیست سالم بستگی دارد و باید برای رسیدن به آینده ای بهتر 

به دنبال زندگی پاک و مطهر بود.
مسابقات  افتتاحیه  آیین  در  علی سلاجقه  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
ملی قرآن کریم در استان خراسان شمالی اظهار کرد: قرآن به حفظ 
محیط زیست و توسعه پایدار بسیار تاکید کرده و در جای جای این 

کتاب آسمانی به این مهم بسیار سفارش شده است.
وی افزود: دانش و ناشناخته های زیادی در قرآن کریم وجود دارد که 

باید همچون غواصان این گوهرها را کشف کرد.
از  بسیاری  نام  اینکه  بیان  با  زیست  محیط  سازمان حفاظت  رییس 
است  زمین  حتی  و  حیوانات  و  جانداران  اسامی  قرآن  های  سوره 
خاطرنشان کرد: چاره تمامی مسائل زیست محیطی در قرآن آمده 

است.
وی گفت: در قرآن کریم از انسان ها خواسته شده است که به پیرامون 
خود با بصیرت، تعقل و تدبر نگاه کنند و باید با چشم و دل به محیط 

زیست نگریست.
برگزاری مسابقات قرآن زمینه توسعه استان را فراهم می کند

همچون  کریم  قرآن   : اظهارکرد  ادامه  در  شمالی  خراسان  استاندار 
گنجی دارای رمزهایی است که رموز این کتاب آسمانی تنها با انس 

با آن برای ما آشکار خواهد شد.
از  افزود: قرآن کریم به همه موضوعات مهم  نژاد  محمدرضا حسین 
جمله خانواده ، ازدواج، حکومت داری توجه داشته و حتی به احکام 
از  امور  توان در تمامی  این روی می  از  نیز پرداخته است و  نظامی 

آن بهره جست.
وی با بیان اینکه با تکیه به قرآن از رموز مختلف آن در امور زندگی، 
کاری و سایر موارد مطلع خواهیم شد افزود: تنها با انس به قرآن به 

این مهم دست خواهیم یافت.
حسین نژاد قرآن را کتاب هدایت گر انسان برشمرد که باید همچون 
نقشه گنج از تمامی رمز و رازهای آن بهره برداری کنیم و تحقق آن 

مستلزم تمرین و ممارست است.
با توجه به  ادامه گفت:  نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی نیز در 
ظلم و ستم، فساد و بی عدالتی های موجود در جهان، امروز قرآن 

دوای دردهای بشریت است.
حجت الاسلام والمسلمین رضا نوری با بیان اینکه قرآن کتابی برای 
کتاب  این  قرآن  برخی  کنونی  جهان  در  افزود:  است،  بشر  هدایت 
هدایت الهی را فراموش کرده اند که آن را آتش زده و یا انسان های 

بیگناه، کودکان و زنان را با بمب های فراوان از بین می برند.
وی با تاکید بر عمل به دستورات قرآن کریم افزود: با نگاه به قرآن و 

دستورات آن می توان تحول را در همه موارد مشاهده کرد.
سلاجقه: گردوغبار صحرای "قره قوم" با همکاری ترکمنستان کنترل 

می شود
 رییس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: گرد و غبار صحرای قره 
قوم مشکلی برای مردم کشور ترکمنستان ندارد اما آن کشور همسایه 

قول داده تا این شرایط را با اجرای طرحی جامع کنترل کند.
ایرنا، علی سلاجقه در آیین افتتاح طرح زیست  به گزارش خبرنگار 
زمینه  در  خوبی  اتفاقات  کرد:  اظهار  خراسان  پتروشیمی  محیطی 
کنترل آلودگی هوا در شمالشرق کشور افتاده و رایزنی های لازم در 

این زمینه انجام شده است.
وی تصریح کرد: کشور همسایه نیز قول داده تا در این زمینه ورود 

کند و منشاء گردوغبار را کنترل کند.
رییس سازمان حفاظت محیط زیست در بخش دیگری از سخنان خود 
افتتاح طرح استریپر آمونیاک پتروشیمی خراسان و نیز  با اشاره به 
اجرای طرح انتقال پساب تصفیه خانه این واحد صنعتی خاطرنشان 
کرد: این طرح ها اقدامات مناسبی برای حفاظت از منابع آب، خاک 
و هوا است و این اقدام می تواند الگویی برای سایر واحدهای صنعتی 

باشد.
از لحاظ زیست محیطی  ادامه داد: خراسان شمالی استانی بکر  وی 
است و ظرفیت های خوبی برای توسعه دارد و در این باره نیازمند 

توجه ویژه است.
اینکه رویکرد دولت سیزدهم توجه ویژه به مناطق  بیان  با  سلاجقه 
کمتر برخوردار است افزود: روحیه جهادی در خراسان شمالی ساری 
و جاری است  و مردم این استان روزهای درخشان را تجربه می کنند.

دستی  پایین  صنایع  تا  است  نیاز  اقتصادی،  رونق  برای  گفت:   وی 
پتروشیمی در خراسان شمالی شکل گیرد.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان اینکه دولت در سفر اول 
به خراسان شمالی مصوبه های خوبی داشت افزود: امید است در دور 

دوم سفر هم برنامه ها و اقدامات مناسبی پیگیری شود.
شمالی،  خراسان  هواشناسی  بینی  پیش  کارشناس  ایرنا،  گزرش  به 
ریزگردهای بیابان قره قوم ترکمنستان را کانون اصلی گرد و غبار در 
آسمان استان می دانند که هر از چندگاهی تنفس را برای مردم این 

خطه مشکل می کند.
بیابان قره قوم ترکمنستان که از آن به عنوان بزرگترین کویر شنی 
جهان نام برده می شود، افزون بر ۷۰ درصد از خاک همسایه شمالی 

کشورمان را در بر گرفته است.
پروژه  روزه  این سفر یک  در  رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
"استریپر آمونیاک" پتروشیمی خراسان واقع در شهرستان بجنورد را 
افتتاح و همچنین در آیین افتتاحیه چهل و ششمین دوره مسابقات 

سراسری قرآن کریم در بجنورد حضور می یابد.
پتروشیمی  مجتمع  به  بجنورد  شهری  پساب  انتقال  خط  از  بازدید 
خراسان، بهره برداری از ساختمان محیط بانی و مرکز اداری پارک 
ملی ساریگل و کلنگ زنی مرکز تحقیقات زیست محیطی خراسان 
شمالی از دیگر برنامه های سفر معاون رییس جمهور به این استان 

است.

 معاون اول رئیس جمهور گفت: دانشگاه های کشور 
صرفا به دنبال ارجاع مسأله و حل آن نباشند؛ بلکه 
با مسأله یابی و تشخیص راه حل ها به دولت در اداره 

کشور کمک شایان توجهی کنند.
 در جلسه هیأت رئیسه دانشگاه علامه طباطبایی با 
حضور محمد مخبر معاون اول رئیس جمهور طرح 
تجمیع دانشگاه، افزایش خوابگاه های متأهلی، ارتباط 
برنامه  دولت و دانشگاه، آینده پژوهی و همچنین 
قرار  بررسی  و  بحث  مورد  انسانی  علوم  در  تحول 
گرفت و تصمیماتی درخصوص رفع برخی مسائل 

و مشکلات این دانشگاه اتخاذ شد.
علامه  دانشگاه  رئیسه  هیات  جلسه  در  مخبر 
نقشی  انسانی  علوم  اینکه  بر  تأکید  با  طباطبایی 
به  دارد،  کشور  حکمرانی  مولفه های  در  اساسی 
اهمیت دانشگاه علامه طباطبایی برای حل مسائل و 
اداره کشور به ویژه در حوزه های فرهنگی، سیاسی، 
اشاره  المللی  بین  دیپلماسی  و  اجتماعی، حقوقی 

کرد.
وی تصریح کرد: مقام معظم رهبری همواره بر تحول 
در علوم انسانی کشور تاکید کرده اند. در این راستا 
ایجاد تحول در جریان روابط جامعه و نظام حکمرانی 
با دانشگاه و همچنین تأکید بر تمدن بزرگ ایرانی 
و اسلامی دو عامل مهم در تحول علوم انسانی در 
قطعاً  طباطبایی  علامه  دانشگاه  که  است  کشور 

کانونی در این مسیر مهم به شمار می آید.

معاون اول رئیس جمهور ادامه داد: حجم بزرگی از 
مؤلفه های اداره کشور در دانشگاه علامه طباطبایی 
به دولت در حل مسائل و  باید  یافت می شود که 
دانشگاه های  دارد  و ضرورت  کند  کمک  چالش ها 
کشور صرفا به دنبال ارجاع مسأله و حل آن نباشند؛ 
بلکه با مسأله یابی و تشخیص راه حل ها به دولت در 

اداره کشور کمک شایان توجهی کنند.
مخبر با اشاره به دگرگونی مستمر نیازها و مسائل 
انسانی و پیشرفت های لحظه ای علم و فناوری در 
دنیای کنونی خاطرنشان کرد: باید آینده پژوهی در 
راس اقدامات و به ویژه در برنامه تحول علوم انسانی 

در این دانشگاه قرار گیرد.
وی افزود: بطور مثال، مسأله سالمندی و نیازها و 
خدمات آنان در آینده یکی از اولویت های اساسی در 
کشور است که با راه اندازی مراکز پژوهشی در این 
دانشگاه می توان آن را بصورت مستمر مورد رصد، 
پایش، نیازسنجی، مسأله یابی و ارائه راه حل قرار داد.

و  روانی  ملی  مرکز  اندازی  راه  پیشنهاد  مخبر، 
انسانی  علوم  تحول  پژوهشکده  توسعه  اجتماعی، 
و اجرای طرح تجمیع این دانشگاه را از مهمترین 
برنامه ها و اقدامات وزارت علوم و دولت در خصوص 
ارتقاء جایگاه دانشگاه علامه طباطبایی برشمرد و از 
وزیر علوم و رئیس دانشگاه خواست تا پیشنهادات 
و  ارائه  حوزه ها  این  در  را  خود  شده  جمع بندی 

پیگیری کنند.

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر تخصیص بودجه 
و اعتبارات لازم برای حل مشکلات خوابگاه متأهلی 
ادامه داد: دولت در ابتدای کار خود با توجه به قانون 
جوانی جمعیت تمرکز و برنامه ویژه در این زمینه 
داشت که در سفرهای استانی مصوبات لازم دیده 
شده و ادامه می یابد؛ اما باید خیرین در کشور نیز به 
سمت کمک به دانشگاه ها برای ساخت این خوابگاه 

ها متمایل شوند.
وی تأکید کرد: در این دولت ۳۰۰ واحد خوابگاهی 
 ۲۵ معادل  که  است  شده  داده  تحویل  متاهلی 
بدو  از  که  است  متأهلی  خوابگاه های  کل  درصد 
و  است  شده  ساخته  کشور  در  دانشگاه  تاسیس 
همچنین برنامه مسکن اساتید در دولت سیزدهم 
نیز با همکاری وزارتخانه های علوم و راه شهرسازی با 
اعطای مجوز بهره گیری از زمین های خارج پردیس 

دانشگاه ها در حال پیگیری و انجام است.
زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوری نیز در این 
جلسه با اشاره به اینکه تاکنون در کشور نقش علوم 
انسانی در اداره جامعه و کمک به دولت نادیده گرفته 
شده است، تأکید کرد: توجه به دانشگاه های علوم 
انسانی کمترین هزینه برای حل چالش ها و مسائل 
مشکلات  رفع  خصوص  این  در  که  است  جامعه 
حل  کانون  عنوان  به  طباطبایی  علامه  دانشگاه 
اینگونه مسائل در دستور کار وزارت علوم قرار دارد و 
افزایش چشمگیر بودجه این دانشگاه در سال جاری 
نشانگر اراده وزارت علوم برای توجه به حوزه علوم 

انسانی است.
زلفی گل: ۵۰۰ میلیارد تومان برای ساخت خوابگاه 

متأهلی ۲۵۶ هزار زوج در نظر گرفته شده است
به  کمک  و  جمعیت  جوانی  قانون  به  توجه  وی 
اولویت های وزارت علوم،  از جمله  ازدواج جوانان 
این  در  داد:  خبر  و  دانست  فناوری  و  تحقیقات 
معاون  های  کمک  و  دولت  مساعدت  با  و  راستا 
اول رئیس جمهور در بودجه، ۵۰۰ میلیارد تومان 
برای ساخت خوابگاه متأهلی ۲۵۶ هزار زوج در نظر 

گرفته شده است.
همچنین در این جلسه حجت الاسلام اکبری اقدم 
مسئول دفتر نهاد رهبری در دانشگاه با اشاره به 
اینکه سند تحول علوم انسانی به عنوان گفتمان 

اصلی این دانشگاه در دولت سیزدهم قرار داده شده 
است، ادامه داد: تاکنون ۱۷۰ نشست های تخصصی 
هم اندیشی در خصوص سند تحول در علوم انسانی 

طی یک سال و نیم گذشته برگزار شده است.
به  اشاره  با  نیز  طباطبایی  علامه  دانشگاه  رئیس 
در  دانشجو  هزار   ۱۴ و  علمی  هیأت  عضو   ۶۰۰
این دانشگاه افزود: این دانشگاه به عنوان بزرگترین 
دانشگاه تخصصی علوم انسانی در غرب آسیا است 
که در سال جاری در رتبه های بالای جهانی قرار 

داشته است.
وی با بیان اینکه برنامه های راهبردی این دانشگاه 
با تیمی از صاحبنظران و محورهای اصلی و با شعار 
مرجعیت و تحول در علوم انسانی تعیین و تبیین 
شده است، گفت: این برنامه های راهبردی به تمام 
و  شده  ابلاغ  دانشگاه  های  بخش  و  ها  دانشکده 
تربیت نیروی انسانی متخصص از مهمترین برنامه 
به  خدمت  برای  طباطبایی  علامه  دانشگاه  های 

دولت سیزدهم و نظام اجرایی کشور است.
معتمدی با اشاره به یکی از جلسات اخیر معاون اول 
رئیس جمهور با خانواده های دارای فرزند اتیسم، از 
پیشنهاد راه اندازی مرکز ملی روانی و اجتماعی برای 
پاسخگویی اینگونه مشکلات کشور خبر داد.گفتنی 
رؤسای  و  معاونین  از  برخی  جلسه  این  در  است 
دانشکده های دانشگاه علامه طباطبایی به تشریح 
اقدامات و برنامه ها و مشکلات خود در زمینه های 
مختلف از جمله طرح تجمیع دانشگاه، خوابگاه های 
اعضای  با  دانشگاه  تعامل  نهادینه سازی  متأهلی، 
پیش بینی  و  پژوهی  آینده  وزارتخانه ها،  و  دولت 
نیازهای آینده کشور پرداختند.همچنین راه اندازی 
پژوهشکده تحول علوم انسانی، زیست بوم فناوری، 
ایجاد مرجعیت علمی کشور، اشتغالزایی دانشجویان 
تأسیس  نخبگان،  از  حمایت  التحصیلان،  فارغ  و 
آزمایشگاه علوم شناختی، فعالیت های دانش بنیان، 
حکمرانی فضای مجازی، نشست های حل مسأله 
با دانشگاه های  تفاهم نامه  با دستگاه های مختلف، 
خارج از کشور برای تأسیس دفتر و آموزش زبان 
تنظیم  و  نظریه پردازی  کرسی های  ایجاد  فارسی، 
کتب درسی از دیگر موضوعات و اقداماتی بود که 

مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

مخبر: کشور نیازمند مسأله یابی، ارائه راه حل 
و آینده پژوهی است



اقتصاد
اخبار

اجرای طرح ملی »یسنا« برای حمایت از ۲۷ 

هزار مادر باردار یا دارای کودک شیرخوار

اتکا به آستان قدس  با   وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: طرح ملی »یسنا« 
رضوی و بنیاد کرامت رضوی و با همکاری ستاد اجرایی فرمان امام )ره(، قرارگاه امام 
حسن مجتبی )ع( و وزارت تعاون، برای حمایت از ۲۷ هزار  و ۵۰۰ مادر باردار یا 

دارای کودک شیرخوار دهک یک درآمدی اجرایی خواهد شد.
فاز نخست  آغاز  ایرنا، »صولت مرتضوی«  در مراسم  اقتصادی  به گزارش خبرنگار 
اجرای طرح ملی »یسنا« با هدف حمایت از خانواده و جوانی جمعیت با تمرکز بر 
مادران باردار یا دارای کودک شیرخوار در دهک یک درآمدی افزود: یکی از اهداف 
والای جمهوری اسلامی ایران، برقراری عدالت اجتماعی است و از بدو تاسیس برای 
آن اقدامات متعددی را انجام داده است. این خدمات در جای جای این مرز و بوم 

قابل مشاهده است.
وی گفت: ایجاد نهادهای حمایتی، توسعه تشکل های مردمی و  کمک های نهادهای 
طعم  و  است  داده  توسعه  را  ایران  اسلامی  جمهوری  عدالت گستری  بستر  انقلابی، 

شیرین عدالت را در کام نیازمندان چشانده است.
وزیر تعاون ادامه داد: طرح یارانه معیشتی،  تحت پوشش قرار گرفتن نیازمندان و طرح 
کمک یارانه به کودکان زیر ۶ سال دهک های پایین جامعه دارای اختلال در نمودار 

رشد از جمله اقدامات انجام شده در حوزه عدالت اجتماعی است.
وی گفت: طرح ملی یسنا با اتکا به آستان قدس رضوی و بنیاد کرامت رضوی آغاز 
شده و چه زیباست که ما هر خدمتی که قصد انجام آن را داریم در سایه  امام رئوف 

باشد.
این عضو کابینه دولت سیزدهم ادامه داد: این طرح با ابتکار آستان قدس و همکاری 
ستاد اجرایی فرمان امام )ره( و قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( و اندک کمکی که از 
بستر شرکت های وابسته به وازت تعاون، کار و رفاه اجتماعی دریاف کرده، اجرایی 

خواهد شد.
مرتضوی گفت: بودجه ابتدایی فاز نخست این طرح ۱۱۰ میلیارد تومان است که برای 
حمایت از ۲۷ هزار و ۵۰۰ مادر باردار یا دارای کودک شیرخوار در دهک اول درآمدی 
جامعه در نظر گرفته شده اند که این افراد در هشت استان کشور شناسایی شده اند. 
با امام رضا عهد می بندیم که گام های بعدی را بلندتر برداریم و اقدامات موثرتری به 

فضل خدا انجام دهیم.
نیز  رضوی  قدس  آستان  تولیت  قائم مقام  فیضی«  »مصطفی  مراسم،  این  ادامه  در 
گزارش ها  در  فقط  جامعه  پایین  دهک های  به  رسیدگی  سیزدهم  دولت  در  گفت: 
و نوشته ها باقی نمانده و میدان فعالیت برای همه کسانی که به کار اشتیاق دارند 

فراهم شده است.
وی تاکید کرد:  امروز خادم شروع طرح ملی یسنا در کشور هستیم که این کار با 
همت دولت جمهوری اسلامی ایران انجام شده است. ما بنا بر دستور تولیت آستان 
قدس رضوی بر حضور در فعالیت های اجتماعی، به میزان توان خود با اشتیاق به این 

خدمت وارد خواهیم شد.
به گزارش ایرنا، در این مراسم با حضور رییس بنیاد کرامت رضوی، قائم مقام تولیت 
آستان قدس رضوی، قائم مقام قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( و مدیرعامل بنیاد ۱۵ 

خرداد در وزارت تعاون برگزار شد.
رشد ۲۴ درصدی آموزش های مهارتی

تهران- ایرنا- وزیر تعاون با بیان اینکه از ابتدای دولت تاکنون بیش از ۲ و نیم میلیون 
فرصت شغلی در دولت ایجاد شده است، گفت: آموزش های مهارتی در حوزه وزارت 

کار و رفاه اجتماعی ۲۴ درصد رشد داشته است.
»صولت مرتضوی« وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز در مجموعه تلاش وزارت کار 
میزبان ۲۰۰ نفر از دانشجویان بسیجی دیدار کرد تا رشته های تخصصی با مسائل 

مهم کشور مماس شوند.
وزیر تعاون در این مراسم به شرح اقدامات وزارت تعاون پرداخت و گفت: این جلسات 
شب قدری است تا مدیران، خدا را ناظر بر کرده های خود ببینند. به روایت آمار، دهه 
۹۰ دهه رکود در کشور بوده است. معدل رشد اقتصادی نیز منفی و در برخی سنوات 
تا نیم درصد بوده است. نرخ بیکاری افزایش نامتناسب داشته، ضریب جینی و فاصله 

طبقاتی تناسب نداشته و بدهی ها نیز افزایشی بوده است.
وی ادامه داد: تا سال ۱۴۰۰ صندوق های بازنشستگی کشوری ۴۰۰ همت کسری 
منابع داشتند و ارز ترجیحی که برای کالاهای اساسی پیش بینی کرده  بودند در ۵ 
با قید فوریت به مجلس تقدیم  را  بود. دولت لایحه ای  ماه نخست سال تمام شده 
کرد، مجلس فوریت را نپذیرفت و دولت با اذن رهبر معظم انقلاب اسلامی سال را 

با لایحه قبلی ادامه داد.
مرتضوی خاطرنشان کرد: روز چهارشنبه رییس کل بانک مرکزی گزارش داد که نرخ 

رشد اقتصادی ما در کانال ۷.۲ قرار گرفته است.
وزیر تعاون تاکید کرد: در حالی که دولت قبل اصل و فرع اوراق خزانه را بالغ بر ۶۰۰ 
همت تا سررسید ۱۴۰۴ منتشر کرد،  توانستیم امروز به رشد اقتصادی برسیم و نرخ 

بیکاری در اغلب زمینه ها کاهش پیدا کرده است.
وی خاطرنشان کرد: اکنون فرآیند اشتغال خرد و خانگی افزایش پیدا کرده و معدل 
این است که بیش از ۲ و نیم میلیون فرصت شغلی در این کشور ایجاد شده است. 
آموزش های مهارتی در حوزه وزارت کار و رفاه اجتماعی ۲۴ درصد رشد داشته است.

استقرار  التحصیلان،  فارغ  اشتغال  درصدی   ۱۰ افزایش  گفت:  ادامه  در  مرتضوی 
اشتغال  و رصد  راه اندازی سامانه جستجوی شغل  با  کار  بازار  اطلاعات  نظام جامع 
کشور، حفظ و صیانت از نیروی کار، افزایش بهداشت کار، ایجاد ۸۴۲ خانه بهداشت 
تعاونی ها،  درصدی   ۱۰ رشد  تعاون،  بخش  شاغلان  درصد   ۳.۵ افزایش  کارگری، 
توسعه تعاونی های دانش بنیان، کاهش مدت زمان ثبت و تشکیل تعاونی ها، رشد ۹۴ 
درصدی اعطای تسهیلات به فعالان بخش تعاون از دیگر اقدامات بخش تعاون است.

وزیر تعاون با بیان اینکه در حوزه رفاه اجتماعی نیز چند کار خوب انجام شده است، 
ادامه داد: در قانون بودجه ۱۴۰۱ به دولت اجازه داده شد تا با حذف ارز ترجیحی 
سامانه کالابرگ را راه اندازی کند. این سامانه در برنامه قرار نگرفته بود، وزارت تعاون 
به این موضوع ورود کرد و این سامانه اکنون در همه نقا  ط کشور راه اندازی شده و 

مجموعا ۲۰۰ هزار فروشگاه به این سامانه متصل شده اند.
مرتضوی متناسب سازی یارانه با دهک بندی را از دیگر اقدامات وزارت تعاون دانست و 
افزود: اکنون سه دهک اول تا سوم جامعه یارانه ۴۰۰ تومانی و دهک های بعدی یارانه 
۳۰۰ هزار تومانی دریافت می کنند. در قدم بعدی برای تشویق آحاد مختلف مردم از 
یارانه، دولت یک یارانه مضاعف در نظر گرفت تا آن دسته از افرادی که از کالابرگ 
الکترونیکی استفاده می کنند، در صورت خرید معادل ۵۰ درصد یارانه شان، تا ۱۲۰ 

هزار تومان یارانه مضاعف دریافت کنند.
وزیر تعاون گفت: کار دیگری که دولت در این زمان انجام داد، بحث پرداخت یارانه 
به کودکان زیر ۶ سال دهک ۱ تا ۷ جامعه که نمودار رشد آن ها دارای اختلال است، 

ماهانه ۵۰۰ هزار تا یک میلیون تومان یارانه پرداخت می شود.
بدهی  تأدیه  به  شده  انجام  وزارتخانه  این  در  که  دیگری  اقدامات  در خصوص  وی 
۱۷۰ هزار میلیارد تومانی تامین اجتماعی و تسویه بدهی انباشته اشاره کرد و افزود: 
پوشش هزینه های بیماران خاص، معافیت افراد بالای ۶۵ سال از پرداخت فرانشیز 
 ۱۶۰ مراجعه  ماه،  کاهش   ۹ به  ماه   ۶ از  بارداری  مرخصی  افزایش  بیمارستان ها، 
میلیونی مراجعین تامین اجتماعی با ارایه خدمات غیرحضوری در قالب ۷۵ خدمت، 

حمایت از کودکان بازمانده از تحصیل از دیگر اقدامات این بخش است.

گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
متعالی  سازمان  یک  اینکه  برای 
چهار  در  است  لازم  باشیم  داشته 
جزا،  و  پاداش  نظام  ارتقای  محور 
ماموریت ها،  انجام  راه حل های  یافتن 
روشنگری  و  سازمان  هوشمندسازی 

فعالانه تلاش کنیم.
به گزارش ایرنا از وزارت اقتصاد، سید 
احسان خاندوزی در مراسم قدردانی 
از برگزیدگان جشنواره شهید رجایی 
سال  عمکلرد  ۱۴۰۲)ارزیابی  سال 
و  رفع  افزود:  وزارتخانه  این   )۱۴۰۱
و  کیفیت  با  روزمره  اقدامات  رجوع 
سرعت بالا قابل قدردانی است و باید 
سازمان ها  اصلی  ارکان  و  بازیگران 
را  سازمان  ارتقای  اندیشه  همیشه 
در ذهن خود داشته باشند و طوری 
به  را  عمل کنند که سازمان متعالی 
آیندگان تحویل دهند و با این نگاه، 
در  را  سازی  سرنوشت  عطف  نقطه 
سازمان های تحت مدیریت خود رقم 

بزنند.
را  سازمانی  شخصی  اگر  گفت:  وی 
تحویل بگیرد اما در زمان تحویل آن 
ارتقایی در سیستم مشاهده نشود در 
حقیقت یک مدیر راهبردی و تحول 
را  خود  ما  همه  باید  و  نبوده  آفرین 
مدیریت  تحت  سازمان  کنیم  مکلف 
به  نسبت  مطلوب  نقطه  به  را  خود 
اهداف تعیین شده بلند مدت و کوتاه 
مدت برسانیم و با این تفکر یک نهاد 
بالغ و رشد یافته ای را تحویل دهیم 
برابر  در  همیشه  باید  تذکر  این  و 

چشمانمان باشد.
وزیر اقتصاد افزود: با ایجاد یک نظام 
پاداش و جزا مترقی، یک سازمان رو 
این  با  و  ساخت  خواهیم  را  رشد  به 
روش نیروی انسانی همراه ما خواهد 

شد تا اهداف دستگاه محقق شود.
مساله  داشت:  اظهار  خاندوزی 
یافتگی  رشد  سبب  که  دیگری 
بجای  است که  این  سازمان می شود 
همیشه  و  کنیم  منفی گرایی  اینکه 
ندادن  انجام  برای  بهانه ای  دنبال  به 
کارها باشیم؛ سعی کنیم راه چگونگی 
را  محوله  ماموریت های  به  رسیدن 

بیابیم.
مسایل  همیشه  اینکه  بیان  با  وی 
فنی، اجرایی، نداشتن اختیارات کافی 
توجیه  برای  را  راه  متعدد  قوانین  و 
یک  روی  به  جویی  بهانه  و  کردن 
مدیر و نیروی انسانی باز می گذار،د 
گفت: وجه تمایز یک مدیر تحول گرا 
پویا  ذهن  همیشه  که  است  این  در 
های  حل  راه  یافتن  برای  خلاقی  و 
مختلف انجام ماموریت های محوله و 

اهداف سازمانی پیدا می کند.
سازی  هوشمند  مساله  اقتصاد  وزیر 
را محور مهم دیگری در مساله رشد 
سازمانی برشمرد و بیان داشت: یک 
به کمک هوشمندسازی  موفق  مدیر 
فعالیت  حوزه ی  اطلاعات  سازمان، 
سازمان خود را بروز و سریع دریافت 
می کند و با تجزیه و تحلیل اطلاعات، 
قطعا تصمیمات و انتخاب های مناسب 

تری را خواهد گرفت.
هوشمند  اینکه  تصریح  با  خاندوزی 
سازی یک ابزار مدیریتی است و یک 
پرسش  بدون  کار  این  انجام  با  مدیر 
از هیچ شخصی، اشراف کامل آماری 
خواهد  خود  سازمان  از  اطلاعاتی  و 
داشت گفت: در وزارت اقتصاد تلاش 
های  سامانه  دادن  پیوند  با  کردیم 
یک  تابعه،  های  دستگاه  مختلف 

داشبورد کاربردی را راه اندازی کنیم 
و در تلاشیم با کمک همه بخش ها 
آقای  اختیار  در  و  کرده  کامل  آنرا 

رئیس جمهور قرار دهیم.
منطقه آزاد مازندران به دروازه صادرات 

کشور تبدیل شود
گفت:  دارایی  امور  و  اقتصاد  وزیر   
منطقه آزاد مازندران به دروازه تجارت 
و  اقتصادی  رشد  باهدف  صادرات  و 

توسعه و آبادانی کشور تبدیل شود.
 احسان خاندوزی در همایش فرصت ها 
و چالش های منطقه آزاد در دانشگاه 
مازندران بیان داشت: سرمایه گذاری 
صادرات  رونق  برای  آزاد  مناطق  در 
بوده که این اولویت برای دولت بسیار 

حائز اهمیت است.
با بیان این که، مناطق آزاد باید  وی 
در  منطقه خود  اقتصاد  دهنده  پیوند 
کرد:  اضافه  باشد،  بین المللی  عرصه 
تجارت در این مناطق باید به گونه ای 
کشورهای  بازارهای  که  بخورد  رقم 

خارجی را در تصاحب خود درآورد.
خاندوزی اظهار داشت: در منطقه آزاد 
قرار نیست که یک بخشی از استان را 
جدا کنیم و یک عده برای به دست 
آوردن منافع شخصی در این مناطق 

دفتر تاسیس کنند.
اینکه  بیان  با  دارایی  و  اقتصاد  وزیر 
جانمایی برای مناطق آزاد بسیار حائز 
اهمیت است، گفت: در برخی از این 
شهری  زندگی  بوی  و  رنگ  مناطق 
را  کار  فراوان،  سازهای  و  ساخت  با 
برای دولت جهت پیاده سازی برخی 
مقررات مناطق آزاد سخت کرده است.

از  کالا  دلاری  میلیارد   ۱.۵ تجارت 
مازندران

ادامه  در  دارایی  امور  و  اقتصاد  وزیر 
اظهار داشت: تلاش دولت آن است تا 
مناطق آزاد نسل دوم همانند مازندران 
دارای  تعریف شود که  در مکان هایی 

زیرساخت است.
وی با بیان این که، مازندران در هفت 
ماهه نخست امسال سه و نیم میلیون 
تن کالا صادر کرده است، تصریح کرد: 
مازندران  دلاری  میلیارد   ۱.۵ تجارت 
بودن  فراهم  از  نشان  جاری  سال  در 

زیرساخت در این استان است.
وی ادامه داد: منطقه آزاد مازندران با 
توجه به ظرفیت های خوب کشورهای 
صادرات  دروازه  به  باید  خزر  حاشیه 

تبدیل شود.
این مقام مسئول تصریح کرد: منطقه 
پیوند  با جامعه محلی خود  باید  آزاد 
موثری برقرار کند تا جوامع محلی آن 

منطقه را برای خود آزار تلقی نکند.
روزه  یک  همایش  ایرنا  گزارش  به 
فرصت ها و چالش های منطقه آزاد با 
حضور وزیر اقتصاد و دارایی به همراه 
چهره های دانشگاهی در دانشکده هنر 
برگزار  مازندران  دانشگاه  معماری  و 

شد.
لکه ای  سه  تجاری  آزاد  منطقه  طرح 
یا سه نقطه ای مازندران که به شورای 
دولت  هیئت  و  آزاد  مناطق  عالی 
پیشنهاد شد، پس از تصویب مجلس 
تایید شورای نگهبان، روز ۱۵ مهر  و 
به  از سوی رئیس جمهور  سال جاری 
ابلاغ  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت 
آزاد  منطقه  از  نمونه  نخستین  شده، 
تجاری غیرمتمرکز در کشور محسوب 
 ۶۰۵ و  یک هزار  مجموعا  و  می شود 
هکتار مساحت دارد که در سه نقطه از 
استان قرار گرفته است. یعنی مزایای 
شامل  فقط  طرح  این  از  بهره مندی 

با  امیرآباد  بندر  نقطه محدود در  سه 
۱۰۶۰ هکتار مساحت، منطقه ساحلی 
با  بابلسر  میرود  تا  جویبار  چپکرود 
بندر  محوطه  و  مساحت  هکتار   ۴۶۱
نوشهر با ۸۴ هکتار مساحت می شود 
این  از  خارج  مناطق  به  ارتباطی  و 

محدوده های بندری ندارد.
جاده ای  طرح های  اجرای  خاندوزی: 
اقتصادی  منطقه  تصویب  پیوست 

مازندران است
بیان  با  دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر   
تملک   ۱۴۰۳ سال  در  که،  این 
ساخت  برای  نیاز  مورد  زمین های 
از  یکی  باید  قائمشهر-ساری  آزادراه 
باشد،  مجلس  و  دولت  اولویت های 
جاده ای  های  طرح  اجرای  گفت: 
اقتصادی  منطقه  تصویب  پیوست 

مازندران است.
ایرنا، احسان خاندوزی در  به گزارش 
طرح  اجرای  محل  از  بازدید  حاشیه 
به  اشاره  با  قائمشهر-ساری،  آزادراه 
نیاز  مورد  زمین های  تملک  ضرورت 
تملک  کرد:  اظهار  آزادراه  این  اجرای 
بخشی از اراضی در نیمه دوم باندهای 
این آزادراه نیازمند عزم جهادی است 
یکی  عنوان  به  سال ۱۴۰۳  برای  که 
از اولویت های دولت و مجلس مطرح 
سرعت  با  بتواند  پیمانکار  تا  می شود 
و  آغاز  را  اجرایی  عملیات  بیشتری 

دنبال کند.
قائمشهر-ساری  آزادراه  افزود:  وی 
یکی از پروژه های اولویت دار استان و 
حتی حوزه مرکز تا شمال شرق کشور 
محسوب که بعد از تصویب منطقه آزاد 
اقتصادی مازندران اهمیت آن بیشتر 

احساس می شود.
وزیر اقتصاد خاطرنشان کرد: با توجه 
منطقه  طرح  شدن  فعال  که  این  به 
آزاد مازندران به ویژه در محدوده بندر 
ترانزیتی  و  نقل  و  حمل  بار  امیرآباد، 
خواهد  حوزه  این  متوجه  را  بیشتری 
قائمشهر-ساری  آزادراه  ساخت  کرد، 
و  بود  خواهد  گره گشا  حتم  طور  به 
اگر این طرح اجرا نشود، در ایام اوج 
مردم  برای  را  مشکلاتی  مسافرت ها 

منطقه ایجاد می کند.
خاندوزی با اشاره به لزوم تامین اعتبار 
اجرایی  عملیات  آغاز  برای  نیاز  مورد 
این پروژه اظهار کرد: دستور پیگیری 
لازم را به مدیرعامل بانک ملی دادم تا 
به سرعت تفاهمنامه با وزارت راه امضا 
است  قرار  برنامه ریزی ها  طبق  شود. 
۳۵ درصد از اعتبار مورد نیاز این طرح 
توسط بانک ملی تأمین شود و سهم 
شرکت زیرمجموعه وزارت راه و دولت 

نیز مشخص است.
در  که  با همتی  امیدواریم  افزود:  وی 
استان وجود دارد و توجهی که وزارت 
موضوع  این  به  راه  وزارت  و  اقتصاد 
پایدار  و  اولویت دار  پروژه  این  دارند 
بلندمدتی  کمک  که  این  به  توجه  با 
و  مازندران  اقتصادی  توسعه  به 
کریدورهای شمال-جنوب خواهد کرد 

سریع تر رخ دهد.
خاطرنشان  دارایی  و  اقتصاد  وزیر 
کرد: نیازمند مصوبه ای از سوی هیات 
وزیران هم هستیم. قرار است در نهایت 
تا ۲ هفته آینده این طرح در دستور 
کمیسیون اقتصادی دولت قرار گیرد و 

مصوبه اخذ شود.
ساخت آزادراه قائمشهر- ساری سرعت 

می گیرد
 وزیر اقتصاد و دارایی از تسریع اجرای 
به  قائمشهر  آزادراه  ساخت  مراحل 

اجرای  با  که  وگفت  خبرداد  ساری 
های  جاده  ترافیک  بار  طرح  این 

مازندران کاسته می شود.
به گزارش ایرنا، احسان خاندوزی در 
آزاد  طرح  اجرای  مراحل  از  بازدید 
رفع  افزود:با  ساری  به  قائمشهر  راه 
میان   هماهنگی  و  اداری  مشکلات 
تسریع  طرح  این  اجرای  مسوولان 

می شود.
وی ادامه داد : ساخت این آزادراه از 
مهمترین طرح های زیرساختی برای 
است  مازندران  ترافیکی  بار  کاهش 
رفاه حال هموطنان  که تکمیل آن 
در سفرهای مسافرتی به این استان 

شمالی را رقم می زند.
خاطرنشان  دارایی  و  اقتصاد  وزیر 
طرح  این  تکمیل  برای  دولت  کرد: 
میان  لازم  وهماهنگی  است  مصمم 
مسولان زیرنظر وزارت اقتصاد انجام 

می شود.
استاندار  از  کرد:  تصریح  خاندوزی 
اجرایی  گام  در  برای  که  مازندران 
قرار گرفتن این طرح در ۲ سال اخیر 
را دارم  نهایت قدردانی  تلاش کردند، 
بی شک وزارت اقتصاد و دارایی برای 
تامین مالی ساخت این آزادراه تلاش 

می کند.
آزادراه قائمشهر به ساری به طول ۴۶ 
کیلومتر طرحی که بهره برداری از آن 
به عنوان عامل اساسی در کاهش بار 
ترافیک جاده های منتهی به قائمشهر 

از آن یاد می شود.
تومانی  میلیارد  هزار   ۲۷ صرفه جویی 
اجرای  با  یارانه ای  آرد  مصرف  در 

هوشمندسازی
طرح  اجرای  با  گفت:  اقتصاد  وزیر 
هوشمندسازی آرد و نان، مصرف آرد 
حدود ۱.۵ میلیون تن کاهش یافت که 
معادل صرفه جویی ۲۷ هزار میلیارد 

تومان در هزینه های ملی است.
احسان  »سید  ایرنا،  گزارش  به 
خاندوزی«  در آیین ارایه دستاوردهای 
نان  یارانه  هوشمندسازی  ملی  طرح 
اظهار داشت: همه تلاش ما در اجرای 
این  نان  یارانه  هوشمندسازی  طرح 
اصلاحات  امکان  دهیم  نشان  که  بود 
محدودیت های  لحاظ  با  اقتصادی 
اجتماعی و تنوع فرهنگی امکان پذیر 

است .
وی با اشاره به در هم تنیدگی مسایل 
اقتصادی و اجتماعی در کشور گفت: 
شد  مقرر  که  زمانی   ۱۴۰۱ سال  در 
با  شود  انجام  نان  یارانه ای  اصلاحات 
توجه به اینکه پنج سال از زمان اصلاح 
دشواری  کار  بود،  گذشته  نان  قیمت 

بود.
اجرای  در  داشت:  اظهار  خاندوزی 
گام  سه  نان  یارانه  هوشمندسازی 
شدن  شفاف  نخست  شد،  برداشته 
اشراف  تا  بود  زمینه  این  در  داده ها 
دوم  گام  در  و  گیرد  صورت  کامل 
بود  تخصیص  نحوه  هوشمندسازی 
که بر اساس داده ها انجام شد و گام 
طرح  در  سازی  مردمی  مسأله  سوم 
است تا چند میلیون نفر این امکان را 
داشته باشند که بتوانند بر جزییات و 

اصلاحات انجام شده نظارت کنند.
تلاش  نخبگان  گفت:  اقتصاد  وزیر 
کردند گام مردمی شدن طرح را اضافه 
کنند و البته هنوز گام هایی وجود دارد 

که زنجیره اصلاح شود.
اجرای طرح  توضیح دستاورد  در  وی 
اگر  گفت:  نان  یارانه  هوشمندسازی 
دنبال  آرد  مصرف  در  گذشته  روال 
آرد  مصرف  میزان  امسال  می شد 
می رسید  تن  میلیون   ۹ از  بیش  به 
ارز  حذف  به  توجه  با  همچنین  و 
افزایش  و   ۱۴۰۱ سال  در  ترجیحی 
این  مردم،  مصرفی  اقلام  قیمت 
با جایگزین  که  داشت  احتمال وجود 
مصرف  میزان  مصرفی،  اقلام  شدن 
ادامه داد:  یابد. خاندوزی  افزایش  نان 
اما در نهایت امسال میزان مصرف آرد 
و  رسید  تن  میلیون   ۸.۱ به  یارانه ای 
مصرف آراد یارانه ای به میزان به سال 
۱۳۹۸ برگشت و این دستاورد خوبی 

محسوب می شود.
اصلاح  این  برآیند  کرد:  تاکید  وی 
هزار   ۲۷ حدود  که  بود  این  روش 
میلیارد تومان مصرف آرد یارانه ای در 
سال کاهش پیدا کرد. البته همچنان 
و  یارانه ای  آرد  بین  برابری   ۲۰ رانت 

آرد آزاد وجود دارد.

ارتقای نظام پاداش و جزا، هوشمندسازی و 
روشن گری فعالانه، سبب رشد سازمانی می شود

گزارش

دستغیب در جلسه کاری با وزیر جهاد کشاورزی:

تخصیص یارانه به ذینفع نهایی گامی در جهت 
تحقق عدالت است

رییس دیوان محاسبات گفت: تخصیص یارانه به ذینفع نهایی گامی در جهت تحقق عدالت 
است.

به گزارش ایرنا از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل دیوان محاسبات کشور، در این 
جلسه احمدرضا دستغیب با تاکید بر اینکه این نهاد نظارتی به دنبال پیشگیری از انحرافات 
احتمالی است، گفت: دیوان محاسبات سیاست های پیشگیرانه را در دستور کار خود قرار 

داده است.
وی با اشاره به اهمیت نقش نیروی انسانی و تجربیات مدیرانی که در سطوح مختلف مشغول 
فعالیت هستند، اظهار داشت: نظارت بر خط و سیاست های تعاملی دیوان محاسبات کمک 
می کند تا مسئولان در رده های مختلف بتوانند علاوه بر تصمیم گیری های درست و به نفع 
مردم، از بابت پیامدهای تصمیماتی که در گذشته گریبانگیر برخی از مدیران شده است، 

نگرانی نداشته باشند.
دستغیب با تاکید بر اینکه سلامت و امنیت غذایی کشور و مردم برای دیوان محاسبات مهم 
است، اظهار داشت: با توجه به حساسیت فعالیت های وزارت جهاد کشاورزی و همچنین 
اقدامات این وزارتخانه برای چرخه تولید و مصرف کشور، دیوان محاسبات به طور ویژه ضمن 
نظارت دقیق، مشاوره های لازم را به این مجموعه برای پیشبرد اهداف مدنظر با تکیه بر 

ظرفیت های قانونی ارائه خواهد کرد.
وی همچنین خواستار شفافیت بیشتر در حوزه تهاتر و واردات شد و بر لزوم تثبیت قیمت 

ها تاکید کرد.
دستغیب با بیان اینکه باید ساز و کاری را ترتیب داد تا یارانه ها به مصرف کننده نهایی 
اختصاص یابد، افزود: حذف واسطه ها و از میان برداشتن موانع برای تخصیص یارانه به ذینفع 

اصلی و نهایی می تواند گامی رو به جلو در راستای تحقق عدالت باشد.
وی با اشاره به ابلاغ »سیاست های کلی توسعه دریا محور« از سوی رهبر انقلاب اسلامی، گفت: 
رهبر معظم انقلاب اسلامی در این ابلاغیه به دو موضوع کشاورزی و دامداری نیز اشاره کردند 
که این مسئله نشان از توجه ویژه ایشان به حوزه های مذکور دارد که حتماً مسئولیت دستگاه 

های متولی را در این خصوص مضاعف می کند.
دستغیب ضمن اشاره به نامگذاری سالجاری به عنوان »مهار تورم، رشد تولید« افزود: باید 
سیاست ها در حوزه مواد غذایی را طوری تنظیم کنیم که باعث نگرانی نشود و مردم مشکلی 

در این حوزه به خصوص در مورد گرانی کالاها احساس نکنند.
در این جلسه، محمد علی نیکبخت وزیر جهاد کشاورزی نیز ضمن ارائه گزارشی از فعالیت های 
این وزارتخانه و استقبال از برگزاری جلسات تعاملی با دیوان محاسبات کشور، اظهار داشت: 
موضوع امنیت غذایی از اولویت های مهم این وزارتخانه است و در همین رابطه پیشنهادی را 

هم در خصوص تشکیل »شورای امنیت غذایی«ارائه داده ایم.
وی همچنین توضیحاتی در خصوص روند تخصیص ارز، حذف واسطه ها و اصلاح رویه های 
واردات کالاهای اساسی ارائه داد و با اشاره به مسائل و تنگناهای بودجه ای در وزارت جهاد 

کشاورزی، خواستار ارائه راهکارهای قانونی از سوی دیوان محاسبات برای رفع آنها شد.
در ادامه، علی کامیار دادستان دیوان محاسبات کشور هم با اشاره به اقدامات دولت در جهت 
مبارزه با فساد، گفت: یکی از موضوعات مهم در این حوزه هم افزایی دستگاه های اجرایی و 
نظارتی است که با تکیه بر آن می توان توفیقات بیشتری در حوزه مبارزه با فساد به دست آورد.

کامیار ضمن تاکید بر لزوم توجه به معیشت مردم، افزود: بخش زیادی از حوزه معیشت 
مردم مربوط به وزارت جهاد کشاورزی است و به همین دلیل فعالیت های این مجموعه از 

حساسیت های دوچندانی برخوردار است.
وی حمایت از بخش خصوصی را مهم دانست و گفت: برخی سیاست های غلط که در گذشته 

وجود داشته است، باید مورد تجدید نظر قرار گیرد.
گفتنی است که در این جلسه معاونان وزارت جهاد کشاورزی و معاونان دیوان محاسبات 
کشور نیز به ارائه نقطه نظرات و پیشنهادات خود در جهت بهبود روندها و رویه ها پرداختند.

مقیمی: وزارت راه در تسریع احداث واحدهای 

مسکونی دانشگاه تهران مساعدت کند

رییس دانشگاه تهران گفت: مطالعات در زمینه مکان یابی محل احداث واحدهای 
انجام و چند زمین تحت مالکیت دانشگاه در داخل و  این دانشگاه  مسکونی 
خارج تهران برای احداث این واحدها شناسایی شده است. امیدواریم با مساعدت 
وزارت راه و شهرسازی، ضمن تسریع در روند احداث، این واحدهای مسکونی 
به همه اعضای هیأت علمی و کارکنان شاغل و همچنین بازنشستگان متقاضی 

تعلق بگیرد.
ایرنا از دانشگاه تهران، سیدمحمد مقیمی در  به گزارش گروه علم و آموزش 
نشستی که در حاشیه بازدید از پارک اندیشگاهی دانشگاه تهران با حضور وزیر 
راه و شهرسازی برگزار شد، در ادامه پیگیری های قبلی درباره تأمین مسکن 
مورد نیاز اعضای هیأت علمی و کارکنان دانشگاه تهران با وزیر راه و شهرسازی 

مذاکره کرد.
وی اظهار داشت: در مذاکرات قبلی، برای تأمین ۱۰ هزار واحد مسکونی برای 
اعضای هیأت علمی، کارکنان و بازنشستگان دانشگاه تهران توافق صورت گرفت 
و در نشست با مدیران ارشد شهرداری و سایر سازمان ها، توافقات لازم با نهادهای 

مرتبط با مسکن انجام شد.
مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرسازی نیز گام اجرایی بعدی در زمینه مسکن 
دانشگاهیان دانشگاه تهران را معرفی زمین های مدنظر دانشگاه تهران به سازمان 
امیدواری کرد  ابراز  و  دانست  این سازمان  از  استعلام  و  و مسکن  زمین  ملی 

عملیات احداث مسکن دانشگاهیان دانشگاه تهران هر چه زودتر آغاز شود.
در بازدید از پارک دانشگاهی دانشگاه تهران، رییس این دانشگاه تهران و وزیر راه 
و شهرسازی از اندیشکده های مستقر در پارک اندیشگاهی دانشگاه تهران دیدن 
کردند و با فعالیت های پژوهشی و تحلیلی محققان این پارک که در حوزه های 
نوین، رسانه، فرهنگی و  اقتصادی، زیربنایی، فناوری های  بین الملل،  مطالعات 

اجتماعی و غیره متمرکز است، آشنا شدند.
در ادامه رییس دانشگاه تهران از ایجاد شعبه پارک اندیشگاهی این دانشگاه در 
دانشکده های دانشگاه تهران خبر داد و گفت: پارک اندیشگاهی یک کلینیک 
مدیریت برای تمامی حوزه های تخصصی و مدلی جدید برای اتصال دانشگاه و 

دستگاه های اجرایی است.
مقیمی فعالیت های این اندیشکده را راهی برای آشتی دادن نهاد دانشگاه با نهاد 
اجرا دانست و آن را مدلی از اکوسیستم دانشگاه نسل سوم برشمرد و گفت: این 
اندیشکده ها مانند یک کلینیک مدیریت عمل می کند که هرگاه مدیران در امور 
مدیریتی، سازمانی و سیاستگذاری، عارضه ای را احساس می کنند باید به این 
کلینیک مراجعه کنند تا روندها اسکن شوند و عارضه یابی و علت یابی صورت 
گیرد. از اندیشکده های مستقر در پارک اندیشگاهی انتظار می رود که به دنبال 

ریشه یابی مشکلات مدیریتی کشور باشد و نه درمان مقطعی.
رییس دانشگاه تهران توضیح داد: پارک اندیشگاهی یک ایده جدید است که 
محصول کار شراکتی دانشگاه تهران و مجموعه پژوهشگران بیرون دانشگاه است 
که برای پاسخ به دغدغه رییس جمهوری در زمینه اتصال دانشگاه به صنعت و 

جامعه و دستگاه های اجرایی، مدلی ارائه کرده است.
مقیمی خاطرنشان کرد: همانگونه که پارک علم و فناوری دانشگاه تهران در 
دانشکده ها نسبت به راه اندازی شعبه اقدام می کند و راهبری فنی و مدیریت 
اصلی شعبه با پارک علم و فناوری است و دانشکده ها فضای فیزیکی و محتوایی 
پارک  شعبه های  راه اندازی  برای  را  مدل  همین  می توان  می کنند،  تأمین  را 

اندیشگاهی در دانشکده ها و حتی گروه های علمی پیاده سازی کرد.
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اجتماعی
خبر

آغاز عرضه »سایبرتراک« تسلا با قیمت 
پایه ۶۰ هزار و ۹۹۰ دلار

این مدل با شتاب صفر تا ۱۰۰ کیلومتر بر ساعت در حدود 
۶.۵ ثانیه ، با یک بار شارژ می تواند ۴۰۰ کیلومتر را طی کند 

و از سال ۲۰۲۵ در اختیار خریداران قرار می گیرد
تسلا، ، عرضه مدل جدید خودروهای برقی خود با عنوان 

»سایبرتراک« را به مشتریان آغاز کرد.
به گزارش اتفاق روزبه نقل از وب سایت تسلا ، ایلان ماسک، 
مدیرعامل و مالک تسلا، در مراسم آغاز عرضه سایبرتراک 
در ساختمان مرکزی این شرکت در آستین تگزاس، گفت: 
»این که محصولی در ابتدا غیرممکن می نمود و کارشناسان 
فکر می  کردند هیچ وقت ساخته نمی شود، به تولید برسد، 

بسیار نادر است.«
بنابر اعلام وب سایت تسلا، قیمت مدل پایه و دیفرانسیل 
عقب این وانت تمام الکتریکی عجیب که بیشتر انسان را 
یاد فیلم هایی چون »مکس دیوانه« یا »بلید رانر« می اندازد، 

در ایالات متحده از ۶۰ هزار و ۹۹۰ دلار شروع می شود.
این مدل با شتاب صفر تا ۱۰۰ کیلومتر بر ساعت در حدود 
۶.۵ ثانیه ، با یک بار شارژ می تواند ۴۰۰ کیلومتر را طی کند 

و از سال ۲۰۲۵ در اختیار خریداران قرار می گیرد.
قیمت مدل دو دیفرانسیل سایبرتراک از ۷۹ هزار و ۹۹۰ 
دلار شروع می شود. این مدل که از سال آینده در دسترس 
مشتریان است، با یک بار شارژ ۵۵۰ کیلومتر را می پیماید 
و سرعت آن تقریبا در ۴.۲ ثانیه، از صفر به ۱۰۰ کیلومتر 

بر ساعت می رسد.
حداکثر سرعت این مدل ۱۸۰ کیلومتر بر ساعت است و 

۶۰۰ اسب بخار قدرت دارد.
اما قیمت بالاترین مدل این خودرو که »سایبر بیست« نام 
دارد، از ۹۹ هزار و ۹۹۰ دلار شروع می شود. این مدل ۸۴۵ 
اسب بخار قدرت دارد و سرعت آن در حدود ۲.۶ ثانیه، از 

صفر به ۱۰۰ کیلومتر بر ساعت می رسد.
حداکثر سرعت سایبر بیست ۲۱۰ کیلومتر بر ساعت است 
و با یک بار شارژ باتری، ۵۱۵ کیلومتر را طی می کند. این 

مدل نیز از سال آینده در اختیار خریداران قرار می گیرد.
دیگر  با  مقایسه  در  را  سایبرتراک  تحلیلگران  اگرچه 
محصولات تسلا پروژه ای پرخطر ارزیابی کردند، اما ماسک 
این پروژه را بهترین اتفاق شرکت می داند و می گوید: »در 

نهایت، آینده به ظاهر آینده در می آید.«
ایلان ماسک در سال ۲۰۲۱، قیمت این خودرو را ۳۹ هزار 
و ۹۰۰ دلار تعیین کرده بود، اما قیمت کنونی تقریبا ۵۰ 

درصد از قیمت اولیه بیشتر است.

متخصصان به عامل اصلی میگرن و 
سردرد های شایع پی بردند

سردرد از درد گردن ناشی می شود

سردردهای تنشی و میگرن در میان انواع سردردها 
با این حال کارشناسان تاکنون به منشا  شایع ترند، 
دقیق آن ها اشاره نکرده اند. حالا یک گروه تحقیقاتی 
در آلمان تصاویر به دست آمده از ام آر آی ۵۰ بیمار را 
به منظور بررسی ارتباط بین فرکانس سردرد، درد 
گردن و نقاط حساس عضلات صورت، مطالعه کرده 

است.
ذوزنقه ای  ماهیچه  روی  ویژه،  به طور  محققان  این 
تمرکز کردند که یک جفت بافت بزرگ و مثلثی شکل 
در پشت گردن و شانه ها است و به سر و تیغه های 
شانه منتهی می شود. با توجه به دریافت این محققان، 
افرادی که سردردهای تنشی و میگرن دارند، با فشار 
بیشتر در عضلات گردن مواجه اند؛ به عبارت دیگر 

سردرد از درد در گردن ناشی می شود.
نیویورک پست،  از  نقل  به  روز  اتفاق  گزارش  به 
محققان با بررسی تصاویر ام آر آی دریافتند روزهایی 
فشار  دارند،  گردن  و  سر  درد  شرکت کنندگان  که 
که  می کردند  تحمل  گردنشان  روی  بیشتری 
همین  به  بود.  عضلات  این  التهاب  نشان دهنده 
در  التهاب  که  گرفتند  نتیجه   متخصصان  دلیل 
بدن،  بد  از جمله وضعیت  به دلایل مختلف  گردن 
کمبود خواب، آسیب های بدن و استرس، احتمالا با 

سردردهای تنشی و میگرن مرتبط است.
»یافته های  گفت:  زمینه  این  در  سلمن  نیکو  دکتر 
آسیب شناسی  در  گردن  عضلات  نقش  به  ما 
می کند.  اشاره  اولیه  سردردهای  )پاتوفیزیولوژی( 
گردن  تسکین عضلات  بر  که  درمان هایی  بنابراین، 
تسکین خواهند  هم  را  هم زمان سردرد  متمرکزند، 

داد.«
سلمن تاکید کرد :»گزینه های درمانی غیرتهاجمی 
که مستقیما محل درد در عضلات گردن را هدف قرار 
داروها  از  یا طب سوزنی ــ  ماساژ  مانند  می دهند ــ 

بسیار موثرتر و ایمن ترند.«
ایالات  در  آمریکا،  میگرن  بنیاد  گزارش  اساس  بر 
سردردهای  به  نفر  دو  بزرگسال  سه  هر  از  متحده 
تنشی مبتلا است و بیش از ۳۷ میلیون آمریکایی با 

میگرن دست وپنجه نرم می کنند.
این  برای  هنوز  ناخوشایند،  آمارهای  این  رغم  به 

سردردها یک درمان نهایی پیدا نشده است.

از  »بعد  اینکه  بیان  با  و شهرسازی  راه  وزیر   
کرونا، رکورد پروازهای عبوری از آسمان ایران 
در ماه گذشته شکسته شده است« گفت: طبق 
سیاستگذاری وزارت راه و شهرسازی در انتهای 
دولت سیزدهم نسبت به آغاز شروع کار دولت 
خواهد  برابر  دو  کشور  هوایی  ناوگان  ظرفیت 

شد.
بذرپاش  مهرداد  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به   
دو  فاز  اجرایی  عملیات  آغاز  حاشیه  در 
جمع  در  )ره(  خمینی  امام  فرودگاهی  شهر 
خبرنگاران اظهار داشت: امروز عملیات اجرایی 
با  )ره(  خمینی  امام  فرودگاهی  شهر  دو  فاز 
ظرفیت ۳۵ میلیون مسافر در سال به وسعت 
با  و  همکاران  همت  به  مربع  متر  هزار   ۴۱۰

حضور شرکای داخلی و خارجی آغاز شد.
ظرفیت  افزایش  ما  اهداف  از  یکی  افزود:  وی 
۶ میلیون نفری ترمینال قدیمی فرودگاه امام 
خمینی )ره( به ۱۰ میلیون نفر تا انتهای سال 
آینده است که با احتساب ظرفیت ۵ میلیون 
همچنین  و  سال  در  سلام  ترمینال  نفری 
ظرفیت ۳۵ میلیون نفری ترمینال فاز دو شهر 
فرودگاهی در مجموع به ۵۰ میلیون مسافر در 
سال می رسد که این عدد، یک رکورد در پروژه 

های صنعت هوایی کشور محسوب می شود.
پروژه  این  داشت:  بیان  و شهرسازی  راه  وزیر 
بعد  کشور  هوایی  صنعت  پروژه  بزرگترین 
با  که  می شود  محسوب  اسلامی  انقلاب  از 
خاتم  قرارگاه  و  چینی  شرکت  یک  همکاری 
از ۲.۵ میلیارد  با سرمایه گذاری بیش  الانبیا 
یورو امروز در دست اجرا قرار گرفته است که 
فاز اول آن تا اسفند سال آینده به ارزش ۵۰۰ 

میلیون یورو به بهره برداری می رسد.
توسعه  گفت:  سیزدهم  دولت  کابینه  عضو 
بخش  مشارکت  با  اقتصادی  ویژه  منطقه 
موجی  آینده  سال   ۵ تا   ۴ ظرف  خصوصی 
)ره(  امام خمینی  فرودگاهی  تا شهر  می شود 

به یکی از هاب های هوایی منطقه تبدیل شود 
که یکی از آرزوهای موجود در صنعت هوایی 
محسوب می شود که تا دستیابی به آن هدف 

فاصله داریم.
بذرپاش با بیان اینکه در قالب کلان پروژه ایران 
راه، توسعه زیرساخت صنعت هوایی پیش بینی 
شده است، گفت: یکی از آن پروژه ها امروز در 
پروژه  و  شد  اجرا  )ره(  خمینی  امام  فرودگاه 
مذاکرات  که  است  مهرآباد  فرودگاه  در  دیگر 
نیروهای مسلح در دستور  با  آزادسازی زمین 
کار است و سایر فرودگاه های کشور در قالب 

یک طرح جامع در حال پیگیری هستند.
وی با اشاره به توسعه ناوگان هوایی به عنوان 
یکی از سیاست های اصلی به رغم تحریم های 
آوری صنعت  تاب  نظام سلطه گفت:  سنگین 
هوایی در سال های اخیر بسیار خوب است و 
بسیاری از نیازهای تعمیراتی در داخل کشور 
هواپیما  ورود  برای  طرفی  از  می شود.  تامین 
از  پس  یکی  که  داشتیم  زیادی  مشکلات 

دیگری در حال رفع شدن هستند.
بذرپاش تصریح کرد: طبق سیاستگذاری وزارت 
سیزدهم  دولت  انتهای  در  شهرسازی  و  راه 
نسبت به آغاز شروع کار دولت ظرفیت ناوگان 

هوایی کشور دو برابر خواهد شد.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه »بعد از کرونا 
رکورد پروازهای عبوری از آسمان ایران در ماه 
اتفاق  گذشته شکسته شده است« گفت: این 
نه تنها درآمد خوبی نصیب کشور می کند بلکه 
می تواند پیام امنیت و ایمنی به سرمایه گذاران 
دنیا و فعالین اقتصادی منتقل کند که آسمان 
ایران یک آسمان کاملا مناسب برای پروازهای 

بین المللی است.
شهر  دو  فاز  ساخت  قرارداد  به  اشاره  با  وی 
و  بین شرکت چینی  امام خمینی  فرودگاهی 
تامین  کرد:  خاطرنشان  الانبیا  خاتم  قرارگاه 
مالی این پروژه از سوی وزارت راه و شهرسازی 

و با استفاده از روش های مختلف انجام می شود 
نظارت  بر عهده  برداری  بهره  و  اجرا  روند  که 
شرکت شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( است.

مسائل معطل مانده گازی ایران و ترکمنستان 
حل شد

 وزیر راه و شهرسازی گفت: توافقات امضا شده 
بین ایران و ترکمنستان در حوزه های راه، برق 
و تهاتر گاز فرصت تازه ای برای افزایش مراودات 
بیشتر  و  ایجاد کرد  بین دو کشور  و صادرات 

مسائل معطل مانده حل شد.
مهرداد بذرپاش در گفت و گو با خبرنگارسیاسی 
و  ترکمنستان  به  اخیرش  سفر  درباره  ایرنا، 
دستاوردهای این سفر گفت: یکی از بزرگترین 
کشورهایی که از نظر کریدور شمالی - جنوبی 
و شرقی و غربی برای ایران اهمیت راهبردی 
بیش  که  چرا  است.  ترکمنستان  کشور  دارد، 
کیلومتر  و ۲۰۰  زمینی  مرز  کیلومتر  از ۹۰۰ 
و  ایران  اسلامی  جمهوری  بین  مرزآبی 

ترکمنستان وجود دارد.
وی افزود: سه استان خراسان شمالی، خراسان 
رضوی و گلستان با کشور ترکمنستان همسایه 
هستند و اثرگذاری این کشور در اقتصاد سه 

استان قابل توجه است.
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به موضوع حوزه 
گازی به عنوان یکی از مباحث گفت وگو بین 
دو کشور در این سفر تصریح کرد: در چندسال 
معطل  گازی  حوزه  به  مربوط  مسائل  گذشته 
مانده بود که در این سفر حل شد. همچنین 
در این سفر توافقات بسیار ارزنده ای حاصل شد 
و رئیس جمهور ترکمنستان و وزیر امورخارجه 
این کشور که رئیس کمیسیون مشترک گازی 
بین دو کشور را بر عهده دارند، با روی باز و 
رویکرد سازنده و مثبت از هیات ایرانی استقبال 

کردند.
احداث راه به طول ۲۴۲ کیلومتر و ارزش ۵۵۰ 

میلیون دلار

بذرپاش با اشاره به برنامه هایی که قرار است در 
توافقات بین ایران و ترکمنستان اجرایی شود، 
و  فنی  بزرگ  پروژه های  از  یکی  داد:  توضیح 
مهندسی که بین دو کشور منعقد شد، احداث 
راه به طول ۲۴۲ کیلومتر و ارزش ۵۵۰ میلیون 
اتفاق بی سابقه ای است و سبب  دلار بود که 
می شود شرکت های ایرانی در بازارهای منطقه 

حضور موفقی داشته باشند.
وزیر راه و شهرسازی و افزود: تفاهم نامه احداث 
خط انتقال برق از طریق تهاتر با گاز به ارزش 
توافق  و  امضا  این سفر  میلیون دلار در   ۲۰۰
اولیه برای صادرات ۱۴۰ میلیون دلار تجهیزات 
برق به ترکمنستان انجام شد که سند آن بین 
امضا  به  ترکمنستانی  طرف  و  توانیر  شرکت 

رسید.
وی با اشاره به دیگر توافقاتی که بین ایران و 
در  گفت:  است،  رسیده  امضا  به  ترکمنستان 
همکاری  جوی،  علوم  کشاورزی،  علوم  حوزه 
نباتات،  حفظ  حوزه  دامپزشکی،  بخش  در 
توسعه گردشگری، پیوند خواهرخواندگی بین 
بندرامیرآباد و بندترکمن باشی، افزایش واگن ها 
از مرز سرخس به میزان ۶۰۰ واگن و از مرز 
و  کاهش  واگن،   ۱۰۰ تعداد  به  برون  اینچه 
کشور،  دو  بین  گمرکی  تعرفه  سازی  یکسان 
آباد  عشق  به  مشهد  از  پروازی  خط  برقراری 
ایران  بین  مرزی  بازارچه های  سازی  فعال  و 
در  که  بود  توافقاتی  جمله  از  ترکمنستان،  و 

کمیسیون مشترک نهایی شد.
صادر  ترکمنستان  به  ساختمانی  محصولات 

می شود
بی  فرصت  سفر  این  اینکه  بیان  با  بذرپاش 
ساختمانی  مصالح  صادرات  برای  سابقه ای 
در  شد:  یادآور  کرد،  ایجاد  ترکمنستان  به 
ترکمنستان ساخت و ساز مسکن رونق گرفته 
و به مصالح ساختمانی نیاز دارد. در کشور ما 
و  ساختمانی  مصالح  سایر  و  سنگ  تولید  نیز 
ارزنده ای  فرصت  ترکمنستان  به  آن  صادرات 
برای سازندگان این محصولات در کشور خواهد 
بود. وزیر راه و شهرسازی با اشاره به نمایشگاه 
ترکمنستان  آباد  عشق  در  که  پروژه  ایران 
با  نمایشگاه  این  کرد:  تصریح  شد،  افتتاح 
شرکت   ۱۵ که  برگزارشد  شرکت   ۹۴ حضور 
بسیار خوبی  اتفاق  که  بودند  بنیان  دانش  آن 
بود. از طرفی در مدت برگزاری این نمایشگاه، 
تمام رسانه های ترکمنستان به طور کامل این 
رویداد را پوشش دادند و استقبال بسیار خوبی 
کرد:  خاطرنشان  انجام شد.وی  زمینه  این  در 
در این سفر نشست های متعددی با بازرگانان و 
فعالان اقتصادی برگزار شد که همه این مسائل 
نشان دهنده افزایش سطح تعاملات اقتصادی، 

بازرگانی و تجاری بین دو کشور است.
مشترک،  کمیسیون  برگزاری  با  همزمان 
همایش مشترک تجاری بازرگانان و بخش های 
پانزدهمین  و  ترکمنستان  و  ایران  خصوصی 
عنوان  با  تخصصی   - اختصاصی  نمایشگاه 
ایرانی  شرکت های  مشارکت  با  پروژه«  »ایران 
ترکمنستان  در  مختلف  های  حوزه  در  فعال 

برگزار شد.

افزایش ۲ برابری ظرفیت ناوگان 
هوایی کشور تا پایان دولت سیزدهم

خبر

واقعا برای رسیدن به حس سیری ۲۰ 
دقیقه زمان لازم است؟

نوع غذایی که می خوریم و نحوه صرف آن بر حس سیری 
تاثیر می گذارد

شاید بارها با این نکته مواجه شده  باشید که پس از خوردن 
غذا، از پر شدن بیش از حد معده احساس ناراحتی کنید، در 

حالی که در حین خوردن چنین حسی نداشتید.
غذا  کافی  اندازه  به  که  زمانی  بین  روز،  اتفاق  گزارش  به 
خورده اید تا سیر شوید و زمانی که مغز واقعا متوجه می شود 

سیر شده اید، اختلاف وجود دارد.
برخی افراد باور دارند که بین اولین لقمه ای که می خوریم 
و رفع گرسنگی، فاصله زمانی وجود دارد و باور عمومی آن 
طول  دقیقه  چند  واقعا  اما  می گیرد.  نظر  در  دقیقه    ۲۰ را 

می کشد تا مغز دریابد که سیر شده ایم؟
این باره  در  تگزاس،  در  ناندی، متخصص گوارش  نینا  دکتر 
می گوید: »۲۰ دقیقه طول می کشد تا بدن سیگنال هایی به 
مغز ارسال کند که نشان دهد به اندازه کافی غذا خورده ایم. 
البته عوامل متعددی، از جمله نوع غذا و عادت های صرف 
غذا، در فاصله ارسال این پیام به مغز یا تاخیر آن دخیل اند.«

در  تشخیص سیری  برای  »مغز  تاکید می کند:  ادامه  در  او 
بدن به راهکارهای متفاوتی متکی است.«

احساس سیری و گرسنگی در بدن، تا حد زیادی از طریق 
و  است  اشتها  محرک  که  »گرلین«  ویژه  به  هورمون ها، 
می شود.  ایجاد  اشتها،  سرکوب کننده  یا  »لپتین«  هورمون 
بر  را  هورمون ها  این  ترشح  بدن،  سفید  چربی  سلول های 

عهده دارند.
تغییر  غذا  نخوردن  و  خوردن  به  توجه  با  گرلین  هورمون 
می کند در حالیکه هورمون لپتین نسبتا ثابت است. برخی 
از  انسولین  هورمون  نیز  و  روده،  از  دیگر  هورمون های 

لوزالمعده، هم در ایجاد حس سیری تاثیرگذارند.
که  اطلاعاتی  به  توجه  با  همچنین  »مغز  می گوید:  ناندی 
پیام های  و  می کنند  ارسال  معده  کشش  هنگام  اعصاب 
را  سیری  احساس  بدن،  از  دریافت شده  چشایی  و  بویایی 

تنظیم می کند.«
اندازه  به  که  می دهند  نشان  سیگنال ها  این  همه  واقع،  در 
کافی غذا خورده ایم و به این ترتیب، میل به غذا را کاهش 

می دهند.
بدن  تا  می کشد  طول  دقیقه   ۲۰ حدود  توضیحات،  این  با 
این  زیرا  کند.  تنظیم  را  گرسنگی  به  مربوط  هورمون های 
هورمون ها برای انتقال پیام به مغز زمان بیشتری نیاز دارند.

مدت زمانی که طول می کشد تا بدن سیگنال های سیری را 
نوع غذایی که می  به  ارسال کند،  به مغز  را  تولید و آن ها 

خوریم، نیز بستگی دارد.
میوه ها،  مانند  فیبر،  از  سرشار  غذاهای  ناندی،  گفته  به 
سبزیجات و غلات کامل، باعث سیری می شوند، در حالیکه 
به تاخیر  غذاهای کم فیبر و فراوری شده احساس سیری را 

می اندازند.
از دیگر عوامل موثر بر حس سیری، نحوه صرف غذا است.

تا  می دهد  بدن  به  بیشتری  زمان  خوردن،  غذا  آهسته 
و  غذا  به  توجه  حالیکه  در  دهد،  نشان  را  سیری  سیگنال 
جویدن و مزیدن هر لقمه، کمک می کند تا این سیگنال ها 

بهتر هماهنگ شوند.
دیابت،  و  تیروئید  کم کاری  مانند  پزشکی،  شرایط  برخی 
چنین  در  زیرا  می کنند،  مختل  را  سیری  سیگنال  های  نیز 
مواجه  اختلال  با  معده  درون  به  غذا  انتقال  روند  شرایطی، 

می شود.
مقاومت در برابر هورمون لپتین هم مشکلی است که باعث 
می شود که فرد هیچگاه احساس سیری نکند. این وضعیت 
که معمولا ریشه و دلایل ژنتیکی دارد، به چاقی مفرط منجر 

می شود.

رئیس برکنارشده فدراسیون ناشنوایان: 
در محوطه هیچ »نری« پر نمی زد

در  ناشنوایان، که  فدراسیون  رئیس سابق  تیشه گران،  مهران 
پی انتشار تصاویر زنان ورزشکار خارجی با پوشش انتخابی در 
مسابقات تهران از سمت خود برکنار شد، به حواشی ایجادشده 
واکنش نشان داد و گفت که در محوطه ورزشگاه هیچ موجود 

»نری« پر نمی زد و دورتادور مجموعه هم پوشیده بود.
محوطه  در  مردان  و  زنان  که  کرد  تاکید  نکته  این  بر  وی 
مسابقات مختلط نبودند و زمانی که مسابقات زنان در حال 
برگزاری بود، هیچ مردی در محوطه حضور نداشت و مسئولان 
حراست هم تمام دوربین ها و تلفن های همراه را جمع آوری 

کرده بودند.
عادت  ورزشکاران  دوومیدانی،  در  اینکه  بیان  با  شیشه گران 
دارند با لباس های آزاد و راحت خودشان در مسابقات حضور 
پیدا کنند، مدعی شد که عکس های بیرون آمده احتمالا مربوط 
ورزشکاران  از  قزاقستانی  ورزشکاران  که  است  ویدیویی  به 
گرفته اند و به گفته او یک آدم »مریض« آن را پیدا کرده و به 
دنبال »تخریب« ایران است واین اقدام ها کار »دشمنان« است.

عادی  لباس های  با  خارجی  ورزشکار  زنان  حضور  جنجال 
در  ویدیویی  که  پا شد  بر  آن  از  پس  تهران  در  ورزشی شان 
فضای مجازی از مسابقات دوومیدانی ناشنوایان آسیا در تهران 

منتشر شد.
که  بود  این  گرفت،  قرار  توجه  مورد  ویدیو  این  در  آنچه 
ورزشکاران زن قزاقستان با لباس های ورزشی و عادی در حال 
مسابقه بودند ولی ورزشکاران زن ایرانی با پوشش کامل حضور 

داشتند.
کیومرث  آن،  وسیع  بازتاب  و  تصاویر  این  انتشار  دنبال  به 
هاشمی، وزیر ورزش و جوانان، در حکمی مهران شیشه گران را 
از سمتش برکنار و علیرضا خسروی را به سرپرستی فدراسیون 
فدراسیون  برکنارشده  رئیس  حالا  کرد.  منصوب  ناشنوایان 
در  بود،  در جریان  ناشنوایان می گوید هنگامی  که مسابقات 

محوطه مجموعه هیچ مردی وجود نداشت.
طبق قوانین کشور، ورزشکاران زن باید با لباسهای مخصوص 
رهبر  و  کنند  مسابقات شرکت  در  کامل  وبا حجاب  ورزشی 
انقلاب حضرت آیت الله خامنه ای بارها تاکید کرده حجاب 
ایرانی«  زن  و شخصیت  نشان دهنده »هویت  زن  ورزشکاران 
نقش  به  زن  گذاشتن  احترام  »معنای  به  کارها  واین  است، 

خانواده و مادری است«.
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در صورت بالا بودن سطح لیپوپروتئین ای در 
خون، خطر حمله های قلبی افزایش می یابد

بیماری های قلبی یکی از عمده ترین علت های 
افراد  حال،  این  با  است.  جهان  در  مرگ ومیر 
عامل  که  ژنتیکی  از خطر  هنوز  زیادی  بسیار 

اصلی حمله های قلبی است آگاه نیستند.
 ،])Lipoprotein)a[ لیپو پروتئین)ای( 
اگر  که  است  پروتئینی  ال پی)ای(،  همان  یا 
حمله های  باشد، خطر  زیاد  خون  در  میزانش 

قلبی تا حد زیادی افزایش می یابد.
به گزارش رسانه های معتبر علمی این پروتئین 
متخصصان  از  بسیاری  که  است  زنگ خطری 

درباره آن هشدار می  دهند.
لیپوپروتئین)ای( یا ال پی)ای( چیست؟

زیاد  چگالی  با  ال پی  با  همراه  ال پی)ای( 
)اچ دی ال(  کم  چگالی  با  ال پی  و  )ال دی ال( 

مسئول انتقال کلسترول در خون است.
بیشتر  خون  در  ال پی)ای(  میزان  هرچه 
رگ های  در  کلسترول  تجمع  احتمال  باشد، 
خونی بیشتر است، که در نتیجه، عامل اصلی 

حمله های قلبی یا سکته را افزایش می دهد.
فلوریدا،  در  قلب  متخصص  باوم،  ست  دکتر 
می گوید: »ال پی)ای( در غلظت های زیاد سبب 

بیماری های قلب و عروق می شود.«
به گفته این متخصص قلب، سه عنصر خطرناک 

در ال پی)ای( وجود دارد.
یا  آترواسکلروز  باعث  خطرناک  عامل  اولین 
شریان ها  در  کلسترول  و  چربی  تجمع  همان 

می شود.
در  که  می شود،  التهاب  باعث  بعدی  عامل 
حمله  خطر  افزایش  و  خون  پلاک  پیشرفت 

قلبی نقش دارد.
سومین مولفه نیز خطر لخته شدن خون را در 
پی دارد که موجب مسدود شدن شریان ها یا 

رگ های خونی می شود.

»تهدید سه گانه«  را  عامل  این سه  باوم  دکتر 
می نامد.

دکتر رت سیلوو، متخصص قلب، در این مورد 
است.  جدی  نشانه ای  »ال پی)ای(  می گوید : 
این »کلسترول های بد« باعث تولید پلاک در 
شریان ها می شوند و جریان خون رسانی به دیگر 
اندام های حیاتی بدن مانند مغز، قلب، کلیه ها، 

و پاها را با مشکل مواجه می کنند.«
چه کسانی در معرض خطرند؟

خطر ال پی )ای( در حدود ۲۰ درصد جمعیت 
]آمریکا[ را تهدید می کند.

و  است  بالایی  بسیار  رقم  »این  باوم می گوید: 
حتی از خطر عوامل ژنتیکی نیز جدی تر است.«

آسیای  تبار  از  آمریکایی های  و  سیاه پوستان 
قرار  زیادی  خطر  معرض  در  به ویژه  جنوبی 
دارند. با وجود مهم بودن این عامل، افراد بسیار 
کمی در جهان از اهمیت ال پی)ای( خبر دارند.

اوهایو،  در  قلب  متخصص  سرور،  بردلی  دکتر 
به  دسترسی  محدودیت  که  می کند  تاکید 
ال پی)ای( و هزینه دسترسی به آن چشمگیر 
این  بررسی  دشواری  نشانه  همین  و  است 
»هنگامی  گفت:  این باره  در  او  است.  پروتئین 
ارزیابی  را  قلب  سلامت  خطر  می خواهیم  که 
خطر  غربالگری  ابزارهای  از  اغلب  کنیم، 
استفاده می کنیم که خطر ۱۰ ساله برای ابتلا 
به بیماری های قلبی عروقی جدی در افراد را 

تخمین می زند.«
در این غربالگری ها، سن، جنسیت، فشار خون، 
میزان کلسترول خون، و سابقه مصرف سیگار 
در نظر گرفته می شود، اما این فهرست شامل 

لیپوپروتئین)ای( یا ال پی)ای( نیست.
این  فهرست  در  ال پی)ای(  که  آنجا  از 
غربالگری های ملی نیست، برخی از شرکت های 

بیمه هزینه آزمایش را نمی پردازند.
چه قدمی در این راستا می توان برداشت؟

اثر  پروتئین  نوع  این  بر  و ورزش  رژیم غذایی 
با  را  آن  میزان  که  است  معتقد  باوم  اما  دارد. 

تغییر شیوه زندگی نمی توان کاهش داد.
میزان  نمی توانیم  »اگرچه  می گوید:  باوم 
ال پی)ای( را کاهش دهیم، اما می توانیم دیگر 
را  عروقی  قلبی  بیماری های  در  خطر  عوامل 

کاهش دهیم.«
آزمایش  باوم،  جمله  از  متخصصان،  برخی 
می کنند.  توصیه  را  ال پی)ای(  میزان  بررسی 
به این ترتیب، بیماران متوجه می شوند که در 
معرض خطر حمله های قلبی اند و بر این مبنا، 
دیگر عوامل خطر در بیماری های قلبی عروقی 

را زیر نظر می گیرند.
میزان لیپوپروتئین)ای( یا ال پی)ای( را می توان 

با آزمایش خون ساده مشخص کرد.
به گفته پزشکان، این میزان معمولا در طول 
زندگی افراد ثابت  است، اما برخی عوامل مانند 
یائسگی می تواند میزان ال پی)ای( را تغییر دهد.

یک   دست کم  که  می کنند  توصیه  پزشکان 

بار- به ویژه اگر سابقه بیماری قلبی عروقی در 
خانواده دارید- این آزمایش را بکنید.

از  قبل  و  است  شخصی  تصمیمی  این  البته، 
انجام آن حتما باید با پزشک متخصص مشورت 
در  پروتئین  این  میزان  از  صرف نظر  کنید. 
بدن، ورزش و رژیم غذایی سالم نقش مهمی 
قلبی  بیماری های  به  مربوط  خطر  کاهش  در 
را  سالم  زندگی  بنابراین، سبک  دارند.  عروقی 

هدف اصلی قرار دهید.
هنوز روش های  ال پی)ای(  میزان  درمان  برای 

چندان رایجی موجود نیست.
یا  آفرزیس  لیپوپروتئین  روش ها  این  از  یکی 
که  است  پاک سازی  یا  دیالیز  به  روشی شبیه 
از طریق آن کلسترول از پلاسمای خون جدا 

می شود.
دسترس  در  فقط  روش  این  می گوید  باوم  اما 
محققان  او،  گفته  به  است.  کمی  بسیار  افراد 
می کوشند به روش های درمانی گسترده تر برای 

همگان و کارآمدتر دسترسی یابند.

پزشکان از زنگ  خطر جدیدی در حمله قلبی سخن می گویند
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اخبار

معاون وزیرصمت: طرح توسعه 
ماشین سازی تبریز بررسی می شود

سازمان  عامل  هیات  رییس  و  صمت  وزیر  معاون   
گسترش و نوسازی صنایع ایران گفت: طرح توسعه، 
بازسازی و نوسازی شرکت ماشین سازی و ریخته 

گری این مجموعه بررسی می شود.
ماشین  شرکت  از  بازدید  از  پس  احمدی«  »بابک 
کرد:  اظهار  ایرنا،  با  گو  و  گفت  در  تبریز  سازی 
صنعت  زرین  برگ  گری  ریخته  و  سازی  ماشین 
کشور هستند که متاسفانه در گذشته به دلیل کم 

دقتی در واگذاری، اتفاقات ناگواری را تجربه کرد.
گسترش  سازمان  مدیران  مشترک  بازدید  به  وی 
اشاره  مجموعه  این  از  سازی  خصوصی  و  نوسازی 
و  دستاوردها  آخرین  بازدید  این  در  گفت:  و  کرد 
وضعیت این کارخانه را از نزدیک بررسی و اطلاعات 

مورد نیاز را جمع آوری کردیم.
ادامه  در  که  جلساتی  در  کرد:  خاطرنشان  احمدی 
را  نوسازی  و  ای  توسعه  های  داشت طرح  خواهیم 
بررسی خواهیم کرد و با همراهی خوبی که در بدنه 
دولت وجود دارد و همکاری وزارت اقتصاد، بازسازی 

و نوسازی این مجموعه را اجرایی خواهیم کرد.
دولت  پایان  از  قبل  تا  کنیم  می  تلاش  گفت:  وی 

سیزدهم ، ثمره این تلاش ها را نظاره گر باشیم .
احمدی در مورد میزان و منابع سرمایه گذاری در 
ارقام  و  اعداد  حاضر  حال  در  گفت:  مجموعه  این 
با  که  تر  تخصصی  جلسات  در  و  کنم  نمی  اعلام 
مدیران مجموعه ماشین و خصوصی سازی خواهیم 
به  گذاری  سرمایه  میزان  و  منابع  مورد  در  داشت 

جمع بندی خواهیم رسید.
ایرنا، معاون وزیر صمت و رییس هیات  به گزارش 
همراه  به  ایران  صنایع  نوسازی  و  گسترش  عامل 
سازمان  رییس  و  وزیر  معاون  رحمتی«  »مالک 
خصوصی سازی ، مدیر کل صمت آذربایجان شرقی 
های  قسمت  از  تبریز  سازی  ماشین  مدیرعامل  و 
به  نزدیک  از  بازدید کردند و  این مجموعه  مختلف 

مشکلات و درد دل های کارگران گوش دادند.
فرسوده بودن ماشین آلات و مناسب نبودن شرایط 
گری  ریخته  در  مناسب  تهویه  نبود  جمله  از  کار 
سوی  از  که  بود  مشکلاتی  ترین  مهم  از  شرکت، 

کارگران مطرح شد.
سوی  از  دیدار  این  در  که  راهکارهایی  از  یکی 
مدیرعامل ماشین سازی برای نوسازی ماشین آلات 
این شرکت مطرح شد فروش ماشین آلات خراب و 
بلااستفاده و اموال غیرمنقول شرکت و هزینه کرد 

درآمد حاصله در نوسازی بود.
و  بررسی مشکلات مجموعه ماشین سازی  نشست 
نحوه تامین منابع مالی برای نوسازی این مجموعه 
بدون حضور خبرنگاران و اصحاب رسانه برگزار شد.

به عنوان  تبریز  ایرنا، گروه ماشین سازی  به گزارش 
یکی از بزرگ ترین کارخانه های شهر تبریز واقع در 
قراملک، تولیدکننده انواع ماشین های صنعتی مانند 
پمپ های  کمپرسورهای صنعتی،  ماشین افزار،  انواع 
آب، الکتروموتور، لیف تراک، انواع موتورهای دیزلی، 
ماشین آلات نساجی، ماشین های تراش، ماشین های 
فرز، ماشین های مته، قطعات ریخته و دستگاه های 

سی ان سی است.
قرارداد ساخت این کارخانه بین ایران و چکسلواکی 
منعقد  ماشین آلات صنعتی  انواع  تولید  برای  سابق 

شد و از سال ۱۳۵۱ مورد بهره برداری قرار گرفت.

ضرورت نگاه ملی به نمایشگاه 
فناوری رینوتکس تبریز

به  نگاه  کرد:  اظهار  شرقی  آذربایجان  استاندار 
رینوتکس ) نمایشگاه نوآوری و فناوری تبریز ( باید 
و حضور  باشد  بخش خصوصی  محوریت  با  و  ملی 
این رویداد  بالندگی  با رویکرد حمایت و  نیز  دولت 

علمی و فناورانه است.
نمایشگاه  هماهنگی  جلسه  در   » خرّم  عابدین   «  
گنجینه  نمایشگاه،  این  برگزاری  افزود:  رینوتکس 
در  استان  تلاشگران  زیستی  تجربه  از  قابل توجهی 
حوزه فناوری را فراهم کرده که باید قدر دانسته شود.

درعین حال  کرد:  اضافه  شرقی  آذربایجان  استاندار 
نقاط قوت و ضعف نمایشگاه باید آسیب شناسی شود 
تا بتوان این رویداد فناورانه و استارتاپی را باکیفیت 

بهتری برگزار کرد.
وی با تأکید بر لزوم تلاش دسته جمعی برای برگزاری 
مأموریت  تبریز،   ۲۰۲۳ رینوتکس  نمایشگاه  بهتر 
اصلی در برگزاری این رویداد فناورانه را زمینه سازی 
استارتاپی  و  فناور  شرکت های  توسعه  و  رشد  برای 

بخش خصوصی دانست.
بخش  به  من  کرد:  بیان  شرقی  آذربایجان  استاندار 
خصوصی باور خاص دارم و معتقدم که پویایی اقتصاد 
نمایشگاه  و  بوده  مقدور  خصوصی  بخش  دست  به 

رینوتکس نیز از این قاعده مستثنی نیست.
آینده  در  فناورانه  اکوسیستم  این  کرد:  اضافه  خرّم 
جایگاه خاصی پیدا خواهد کرد و در صورت هم افزایی 

می تواند بعد بین المللی هم پیدا کند.
رینوتکس ۲۰۲۳ که یازدهمین دوره این نمایشگاه 
است امسال در ۱۲ زون )بخش(تخصصی - کاربردی 
و در بخش های ایده های )طرح های جدید و خلاق( 
محصولات  فروش  تجاری سازی،  و  توسعه  فناورانه، 
فناورانه  نیازمندی های  دانش بنیان،  و  فناورانه 
نمایشگاه  در  مشاوره  و  تجاری سازی  خدمات  و 

بین المللی تبریز برگزار خواهد شد.

اندیشه  اینکه  بیان  با  کردستان  استاندار   
جوانان در گره گشایی از مشکلات استان نقش 
آفرین است، بر ضرورت بهره مندی از ظرفیت 
تاکید  ایثارگر  و  شاهد  نخبگان  کارگروه های 

کرد.
در  کوشا  زارعی  اسماعیل  ایرنا،  گزارش  به 
در  استان  ایثارگر  و  نخبگان شاهد  با  نشست 
سنندج با بیان اینکه استقلال و امنیت پایدار 
خودگذشتگی  از  و  شهدا  ره آورد  ایران  امروز 
ایثارگران دلاور است، اظهار کرد: خانواده معظم 
شهدا و ایثارگران با تقدیم جان عزیزان خود، 
نسبت به مملکت و انقلاب، امین ترین هستند 
اصلی  گذاران  سرمایه  بزرگواران  این  چراکه 

نظام هستند.
و  پیگیری مطالبات خانواده معظم شهدا  وی 
ایثارگران را وظیفه اصلی همه مدیران خواند 
و قاطبه خانواده شهدا را ارزشمند و بی توقع 

برشمرد.

استاندار کردستان یادآور شد: مکرر در جلسه 
همه  است  شده  مصوب  نیز  اداری  شورای 
مدیران دستگاه های اجرایی به صورت هفته ای 
به  و  باشند  داشته  دیدار  شهدا  خانواده  با 
مطالبات و مشکلات این سرمایه های ارزشمند 
نظام که با از خودگذشتگی جان عزیزان خود 
را در راه اسلام  و ایران تقدیم کرده اند رسیدگی 

کنند.
زارعی کوشا افزود: برخی از کارها که در ادوار 
گذشته و زمان خود باید انجام می شد متاسفانه 
از گذشت چندین  بعد  اکنون  و  نشده  محقق 
دهه باید به سرانجام برسد که پرداختن به آن 

مستلزم کار و تلاش مضاعف است.
وی به فضای کلی استان در حال حاضر نسبت 
به گذشته گریزی زد و گفت: هنگامی که این 
بلاتکلیف  پروژه های  با  پذیرفتم  را  مسئولیت 
فضای  در  همواره  و  شدم  مواجه  زیادی 
سختی  شرایط  با  ناامیدی  و  یاس  اجتماعی 

احساس می شد، اما اکنون با سفرهای پر خیر و 
برکت دولت مردمی به کردستان، ظرفیت های 
ویژه ای ایجاد شده و کردستان به سمت و سوی 
توسعه و شکوفایی در حال تغییر و تحول است.

حوزه  در  اینکه  بیان  با  کردستان  استاندار 
هنوز  استان  در  تورم  و  معیشت  اشتغال، 
مشکلات زیادی داریم، اضافه کرد: خوشبختانه 
با جذب سرمایه گذار به استان و توسعه منابع 
در  موجود،  ظرفیت های  به  توجه  با  اقتصادی 

تلاشیم مشکلات مذکور کاهش یابد.
فوتبال کردستان احیا می شود

 استاندار کردستان گفت: احیای فوتبال استان 
در قالب برنامه ای مدون در دستور کار است و 
حل مسائل این حوزه را با قوت دنبال می کنیم.

به گزارش ایرنا، اسماعیل زارعی کوشا در بازدید 
از باشگاه آبیدر سنندج اظهار کرد: فراهم کردن 
آحاد  همه  بهره مندی  برای  مناسب  شرایط 
می  ورزش  امر  در  نوجوانان  و  جوانان  مردم، 

تواند پتاسیل های بالقوه ورزشی شهر را شکوفا 
کند.

وی حمایت از حوزه ورزش را کمک به توسعه 
استان دانست و افزود: جامعه ما نیازمند توجه 
های  آسیب  از  رفت  برون  برای  ورزش  به 
اجتماعی و هدایت نسل جوانان و آینده سازان 

استان به سمت آینده ای روشن است.
استاندار کردستان با بیان اینکه ورزش سدی 
در برابر آسیب های اجتماعی است، ادامه داد: 
ورزشکاران و قهرمانان از سرمایه های ارزشمند 
شهر محسوب می شوند و استفاده از تجربیات 
این دلاور مردان برای پرورش و اشاعه بیشتر 

فرهنگ ورزشی، بسیار موثر است.
زارعی کوشا با اشاره به زیرساخت های ضعیف 
کردستان نسبت به استان های دیگر در حوزه 
ورزش، تاکید کرد: ورزش استان نیازمند توجه 
ویژه دولت و حمایت خیرین و موسسات عام 

المنفعه است.
و  فوتبال  هیات  رییس  از  قدردانی  وی ضمن 
خالصانه  که  سنندج  آبیدر  باشگاه  مدیرعامل 
این شهر  فرزندان  به  بدون هیچ چشم داشتی 
خدمت می کنند، ادامه داد: این اقدام ارزشمند 
باقیات الصالحات به شمار می رود و نزد خداوند 

محفوظ می ماند.
استاندار کردستان با بیان اینکه حضور جوانان 
حمایت  نیازمند  جهانی  ورزشی  درعرصه های 
همه مسوولین جهت رفع دغدغه آنها است که 
با فراغ بیشتر بتوانند برای کشور افتخار کسب 
کنند، گفت: شناسایی و حمایت از استعدادهای 
که  است  وظایفی  مهمترین  از  یکی  ورزشی 
مجموعه مدیریتی استان با انرژی مثبت بدنبال 
خلاقانه  های  روش  با  امور  در  تسهیلگری 
به  استان همواره  ورزشی  از جامعه  و  هستند 

گرمی حمایت و استقبال می کنند.
زارعی کوشا در بازدید از باشگاه آبیدر سنندج، 
در جریان وضعیت ورزشکاران و امکانات رفاهی 
ورزشی این باشگاه قرار گرفت و با حضور در 
جمع بازیکنان و کادر فنی باشگاه، با آنان به 

گفتگو و تبادل نظر پرداخت.

استاندار کردستان: ظرفیت نخبگان شاهد و 
ایثارگر بکارگیری شود

اخبار

کمبود نیروی انسانی مهمترین چالش حوزه 

درمان آذربایجان شرقی است

 معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تبریز گفت: کمبود 
نیروی انسانی به ویژه در بخش های تخصصی مهمترین 
و بزرگ ترین چالش حوزه درمان آذربایجان شرقی است.

افزود:  ایرنا،  خبرنگار  با  وگو  گفت  در  احمدیان  جواد 
این موضوع به حدی دامنگیر مراکز درمانی و بهداشتی 
استان شده است که در تعدادی از مراکز به خصوص در 
برای  عمومی  پزشک  روستایی  و  برخوردار  کم  مناطق 

ارایه خدمات درمانی به مراجعه کنندگان وجود ندارد.
وی ادامه داد: این در حالی است که دانش آموخته مراکز 
دانشگاهی در آذربایجان شرقی به حد کافی وجود دارد 
اما به دلیل سختی و طاقت فرسا بودن خدمت در پاره 
و  ها  شهرستان  از  تعدادی  اورژانس  حتی  مراکز  از  ای 
از داشتن پزشک عمومی و متخصص محروم  بخش ها 

مانده اند.
پزشک  کمبود  اصلی  و  مهم  دلایل  از  یکی  احمدیان 
دریافتی  را  شرقی  آذربایجان  درمانی  مراکز  در  عمومی 
های پایین اعلام و اضافه کرد: بر همین اساس پزشکان 
تمایل چندانی برای اعزام به مناطق محروم و دورافتاده 
ندارند و این مساله مراکز اورژانس را نیز در بر می گیرد.

وی افزایش مبلغ ماندگاری پزشکان در مناطق روستایی 
راهکارهای  جمله  از  را  برخوردار  کم  های  شهرستان  و 
برون رفت از شرایط کنونی دانست و ادامه داد: بر همین 
 ۲ افزایش  پیشنهاد  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  اساس 
برابری حقوق و مزایا برای خدمت در این مناطق را به 
کرده  ارایه  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت 

است.
احمدیان یادآور شد: همین پیشنهاد برای طب اورژانس 
نیز پیشنهاد شده است که اگر به تصویب نهایی برسد 
نیروی  کمبود  به  مربوط  مشکلات  از  ای  عمده  بخش 

انسانی متخصص در حوزه درمان را رفع می کند.
وی تفاوت دستمزدهای فعالان حوزه درمان و بهداشت 
از مشکلات بسیار مهم نظام سلامت کشور و استان  را 
و  ایران  بین  موضوع  این  فاصله  داد:  ادامه  و  برشمرد 
کشورهای همجوار باعث شده است تعدادی از کارکنان 
مهاجرت را بر ماندگاری در کشور ترجیح دهند که تداوم 
این روند منجر به بروز و ظهور انواع معضلات خواهد شد.

احمدیان از افزایش تعداد نیروی انسانی مهاجرت کننده 
خصوص  به  مختلف  کشورهای  به  شرقی  آذربایجان  از 
کشورهای همجوار خبر داد و اضافه کرد: بر همین اساس 
امسال روند افزایشی به ویژه در حوزه شغل پرستاری را 

شاهد بودیم.
وی با اشاره به نیاز شدید کشورهای اروپایی به پرستار 
، افزود: بر همین اساس پذیرش فعالان این حوزه بسیار 
راحت تر از سال های قبل انجام می شود و همین امر 

سبب ترغیب آنها به مهاجرت می شود.
فرسودگی  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
رادیوتراپی  جمله  از  پزشکی  های  دستگاه  و  تجهیزات 
های  بیمارستان  و  درمانی  مراکز  ها  اسکن  تی  سی  و 
درمان  حوزه  های  چالش  دیگر  از  را  شرقی  آذربایجان 
عنوان کرد و گفت: هم اکنون بسیاری از دستگاه های 
مفید  عمر  شرقی  آذربایجان  درمانی  مراکز  رادیوتراپی 

خود را طی کرده و به مرحله فرسودگی رسیده اند.
سال  در  پزشکی  علوم  دانشگاه  کرد:  اظهار  احمدیان 
زمینه  در  کمبودها  جبران  برای  مضاعفی  همت  جاری 
استقرار دستگاه  است که  داده  انجام  پزشکی  تجهیزات 
سی تی اسکن ۱۶۰ در بیمارستان امام رضا)ع( تبریز و 
نوسازی دستگاه های ام آر آی در مراکز درمانی بیشتر 

شهرها از جمله این اقدامات است.

بنیاد مستضعفان بیش از یک هزار میلیارد ریال 

در شهرستان های خلخال و کوثر هزینه کرد

اختصاص  از  مستضعفان  بنیاد  محرومیت زدایی  معاون 
اجرای  برای  اعتبار  ریال  میلیارد  هزار  یک  از  بیش 
و  توانمندسازی   ، اشتغالزایی   ، زیرساختی  های  طرح 
محرومیت زدایی مردم شهرهای خلخال و کوثر در استان 

اردبیل خبر داد.
شهرستان های  به  سفر  جریان  در  خاوه ای  وحید   
شهرستان  پیشرفت  شورای  نشست  در  کوثر  و  خلخال 
در سخنانی اظهار کرد: کمک به احداث ساخت مسکن، 
احداث و بهسازی راه روستایی و ساخت و تجهیز مراکز 
آموزشی از جمله فعالیت های اصلی بنیاد علوی در این 

شهرستان ها است.
و  اقدامات  در  مردم  حضور  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
فعالیت های اصلاحی بنیاد علوی از مردم به عنوان عامل 

اصلی پیشرفت و آبادانی در کشور نام برد.
اجرای  کرد:  خاطرنشان  علوی  بنیاد  مدیرعامل 
موفقیت آمیز هر پروژه ای در گرو حضور فعال مردم است 
تحقق  به  مختلف  اقشار  بر حضور  تاکید  بنیاد ضمن  و 
بنیاد  محرومیت زدایی  معاون  می کند.  کمک  امر  این 
علوی  بنیاد  اقدامات  به  اشاره  با  همچنین  مستضعفان 
در مناطق محروم و کمتر برخوردار افزود: ارائه اطلاعات 
از  انجام شده به عموم مردم یکی  از فعالیت های  دقیق 

نکات ضروری است که باید مدنظر قرار بگیرد.
و  تعالی  به  همواره  ایران  ملت  اینکه  بیان  با  خاوه ای 
داد:  ادامه  هستند،  علاقه مند  خود  کشور  پیشرفت 
نخبگان  و  فرهیختگان  دادن  مشارکت  و  شناسایی 
توانمندسازی  اجرای طرح های  به  در کمک  دغدغه مند 
و  فعالیت ها  شروع  برای  قوتی  نقطه  محرومیت زدایی  و 

پیشرفت پروژه  ا است.
در  علوی  بنیاد  آبادانی  و  پیشرفت  نهاد  دبیر  ادامه  در 
شده  انجام  فعالیت های  از  گزارشی  هم  کوثر  و  خلخال 

نهاد در این منطقه ارائه کرد.
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 استاندار اردبیل بر لزوم اتخاذ استراتژی منسجم 
تاکید  تولید و صنعت  برای توسعه  یکپارچه  و 
کرد و گفت: باید از ظرفیت های مولدسازی برای 
عمرانی  زیرساخت های  نیاز  مورد  منابع  تامین 

این استان استفاده شود.
در  عاملی  ایرنا، سیدحامد  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه گفت و گوی دولت و بخش خصوصی در 
اتاق بازرگانی اردبیل اظهار کرد: اگر استراتژی 

و  کشاورزی  صنعت،  تولید،  بخش  در  خوبی 
هم  آن  تحقق  برای  و  شده  تعریف  خدمات 
نقدینگی  شود  برنامه ریزی  و  سیاست گذاری 
مهار  آن  تناسب  به  هم  تورم  و  شده  کنترل 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه اصلاح ساختار تولید و منابع 
اصلاح  افزود:  است،  ضروری  دولت  عمومی 
ساختار منابع عمومی دولت اقدام مهمی است 

که با ابزارهای جدید آن می توان مسیر مطمئن 
و درستی را برای کنترل نقدینگی و تورم مهیا 

کرد.
استاندار اردبیل ادامه داد: اگر نتوانیم نقدینگی 
تورم  کنترل  کنیم  هدایت  تولید  سمت  به  را 
امکان پذیر نخواهد بود و تحقق این امر مستلزم 

سیاست گذاری کلان و ملی است.
و  تولیدی  صاحبان  کرد:  خاطرنشان  عاملی 
اقتصادی،  صاحبنظران  و  کارشناسان  صنعتی، 
ایجاد  با  دست اندرکاران  و  سیاست گذاران 
مسائل  درباره  را  خود  نگرش  جدید  گفتمان 

نقدینگی و تورم ناشی از آن را تعدیل کنند.
کشور  در  اقتصاد  ساختاری  اصلاحات  گفتمان 

شکل نگرفته است
ساختاری  اصلاحات  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
گفتمان  هنوز  گفت:  کشور  در  اقتصادی 
شکل  کشور  در  اقتصادی  ساختاری  اصلاحات 
نگرفته و در قانون برنامه هفتم توسعه هم به آن 

توجه نشده است.
مقام عالی دولت در استان اردبیل با بیان اینکه 
اصلاحات ساختاری از سوی دولت باید صورت 
انقلاب سکان  از  بعد  افزود: هر دولتی   ، بگیرد 
تصدی گری  است،  گرفته  دست  به  را  مملکت 
خود را در بخش های مختلف کاهش نداده است.

استاندار اردبیل راهبرد اصلی توسعه در استان 
را تکمیل زنجیره های توسعه اعلام کرد و گفت: 
باید از ظرفیت های مولدسازی برای تامین منابع 
مورد نیاز زیرساخت های عمرانی استان استفاده 

شود.
اجرایی  دستگاه های  مدیران  از  همچنین  وی 
خواست مولدسازی را جدی بگیرند و با اداره کل 
امور اقتصادی و دارایی استان به عنوان دبیرخانه 
فرایند  تا  کنند  همکاری  مولدسازی  کارگروه 

تکمیل زیرساخت های عمرانی تسریع شود.
استاندار اردبیل رونق تولید را راهبرد دیگر برای 
توسعه استان برشمرد و گفت: تمامی دستگاه ها 
بهبود  و  سرمایه گذاری  معاون  هستند  موظف 
محیط کسب و کار برای خود انتخاب و معرفی 
کنند تا مسائل مربوط به این بخش با جدیت 
بیشتری در دستگاه های اجرایی استان پیگیری 

شود.
فضای  ساماندهی  برای  اینکه  بیان  با  عاملی 
سرمایه گذاری  رونق  هدف  با  کار  و  کسب 
کمیته ویژه کسب و کار در این استان تشکیل 
از ۶۰ قوانین  این استان بیش  افزود: در  شود، 
مخل کسب و کار شناسایی شده که با بررسی 
کارشناسی نیمی از آنها برای بازنگری به هیات 

مقررات زدایی ارسال شده است.

استاندار اردبیل : استراتژی منسجم در بخش تولید و صنعت 
ایجاد شود

استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون   
کردستان گفت: یکی از مهمترین رویکردهای دولت، 
مولدسازی زیرساخت های موجود است و عملکرد 

جهاد دانشگاهی در این زمینه قابل تقدیر است.
ایرنا، علی نوری در بازدید از ساختمان  به گزارش 
شبانه  درمانگاه  ایجاد  برای  بیجار  امامیه  موقوفه 
روزی بر حمایت از جهاد دانشگاهی در این راستا 

تاکید کرد.
وی افزود: در جلسه رفع موانع تولید شهرستان بیجار 
برای این مهم مصوبه ای در نظر خواهیم گرفت و 
جهاددانشگاهی،  توسط  هزینه  برآورد  صورت  در 
برای اختصاص بودجه نیز همکاری لازم را به عمل 

خواهیم آورد.
رییس جهاددانشگاهی کردستان نیز در این بازدید 

درمانگاه  تاسیس  برای  نهاد  این  به همت  اشاره  با 
شبانه روزی و ایجاد پایگاهی برای غربالگری سرطان 
برست در بیجار، گفت: عدم وجود درمانگاه در این 
شهرستان، وجود ساختمان وقفی متناسب با فعالیت 
های درمانی در مرکز شهر و همت و تجربه جهاد 
با  متناسب  درمانگاه  تاسیس یک  لزوم  دانشگاهی، 

علم روز را دو چندان کرده است.
اکبر اسدی ضمن اشاره به پیگیری دریافت موافقت 
اصولی از معاونت درمان علوم پزشکی استان، اضافه 
و  مهندسی  نظام  توسط  بنا  استحکام  تایید  کرد: 
اختصاص اعتبارات استانی به منظور تعمیر و تجهیز 
را  طرح  شدن  اجرایی  روند  درمانگاه،  ساختمان 

تسهیل و تسریع خواهد کرد.
اقتصادی  امور  معاون هماهنگی  روزه  در سفر یک 

کردستان  استانداری 
بیجار  شهرستان  به 
رفع  هدف  با  که 
موانع تولید انجام شد، 
شیرین  های  شرکت 
گروس،  صدف  کام 
شیرین  سلامت 
آریان  سبز،  گروس 
کنترل  کابل  فیلتر، 
روجا،  پایا  سپهر، 
زرین  صنعت  جوتیار 
گروس و ابداع صنعت 
از  بیجار  هوشمند 

واحدهای فناور مستقر در مرکز نوآوری و شکوفایی 
جهاددانشگاهی بیجار نیز مورد بازدید قرار گرفتند و 
برای رفع مشکلات این واحدها قول مساعد داده شد.

مولدسازی زیرساخت های موجود از مهمترین رویکردهای دولت است



 ورزشی
خبر

مصطفی کارخانه: وزارت ورزش 
باید تکلیف والیبال را روشن کند/

داورزنی تا المپیک بماند

عضو هیات رئیسه فدراسیون والیبال گفت: وزارت ورزش مکلف است 
هر چه سریع تر تکلیف والیبال را روشن کند و بهترین تصمیم این است 
که داورزنی تا المپیک بماند و بعد از آن در مورد والیبال تصمیم بگیرند.

به گزارش خبرنگار مهر، مصطفی کارخانه در مورد وضعیت بلاتکلیفی 
فدراسیون والیبال گفت: ما دلمان برای والیبال می سوزد، در تمامی 
این سال ها مدیریت در والیبال حرف اول را می زد. در چند سال اخیر 
با حضور داورزنی اتفاقات مهمی برای والیبال افتاد. ثبات مدیریت در 
والیبال همیشه زبانزد بوده و بیشترین افتخارات در رشته توپی مربوط 
به والیبال بوده است. داورزنی با مدیریت منسجمی که در تمامی این 
سال ها داشت، باعث شد والیبال در آسیا و جهان با اتفاقات خوب 

همراه باشد.
عضو هیأت رئیسه فدراسیون والیبال در مورد اساسنامه فدراسیون و 
در پاسخ به این سوال که آیا اساسنامه فدراسیون والیبال تأیید هیأت 
وزیران را دارد یا خیر، عنوان کرد: الان به نظرم والیبال در شرایطی 
قرار دارد که باید اهم و فی الاهم کنیم. باید مجمع فوق العاده هر چه 
سریع تر برگزار شود. الان ۱۰ روز است که فدراسیون والیبال بلاتکلیف 
است و سرپرست یا رئیس ندارد. وزارت ورزش مکلف است هر چه 
سریع تر تکلیف والیبال را روشن کند. اگر امروز تصمیم خوبی برای 

والیبال نگیریم اتفاقات بدی برای این رشته خواهد افتاد.
کارخانه در پاسخ به این سوال که داورزنی کارمند وزارت ورزش است 
و با توجه به سن ۶۳ سالگی که دارد، می تواند مأموریت خود را در 
فدراسیون دیگری تمدید کند؟ گفت: داورزنی بازنشسته نیست. نظر 
من این است که تا المپیک با داورزنی ادامه دهیم. به هر حال ما یک 
فرصت دیگر برای المپیک شدن این رشته داریم و نباید ناامید شویم. 
بهتر است بعد از المپیک در مورد وضعیت والیبال تصمیم گیری شود. 
امیدوارم وزیر ورزش تصمیم درستی بگیرد تا والیبال از این بلاتکلیفی 

بیرون بیاید.
وی در مورد وضعیت جذب سرمربیان خارجی و در پاسخ به این سوال 
که آیا پشیمان شدن این مربیان بازی رسانه ای است یا این اتفاق 
رخ داده یا خیر، گفت: مربیان نامدار دنیا اخبار والیبال ایران را رصد 
می کنند و می دانند چه اتفاقاتی در فدراسیون والیبال ایران رخ داده 
است. نمونه آن بلنجینی که یکی از مربیان نامداران والیبال ایران است 
و حالا خبر رسیده که گویا با تیم بلغارستان به توافق رسیده است. 
امیدوارم هر چه زودتر وضعیت مشخص شود تا گزینه های دیگر از 

دست نروند.

گفت:  هندبال  ملی  تیم  سرمربی   
وسلین وویوویچ نتوانست با تیم نتیجه 
باید  آن  دلایل  و  بگیرد  را  دلخواه 
کارشناسی شود. هرچند در جایگاهی 
نیستم تا بگویم که وسلین بد یا خوب 

بوده است.
ایرنا  با  زاده در گفت وگو  مجید رحیم 
درباره انتخاب خود به عنوان سرمربی 
باید  داشت:  اظهار  هندبال،  ملی  تیم 
کنم  فدراسیون  از  ویژه ای  تشکر 
اعتماد  من  به  موقعیت  این  در  که 
تیم  هدایت  برای  مربی  عنوان  به  و 
تیم  هدایت  کرد.  انتخابم  بزرگسالان 
عزم  و  است  سختی  کار  هندبال  ملی 
در  اینکه  به  توجه  با  می خواهد.  ملی 
آسیایی  بازی های  و  المپیک  انتخابی 
ناکام بودیم باید بین بازیکنان انسجام 

و همدلی ایجاد کنم.
وی افزود: شاید این همدلی به خاطر 
باید  و  باشد  رفته  دست  از  شکست ها 
تا  کنیم  یکدل  را  بازیکنان  بتوانیم 

سهمیه مسابقات جهانی را بگیرند. هرچند 
کسب سهمیه هم دشوار است زیرا به غیر 
از قطر و بحرین که همواره جزو مدعیان 
هم  ژاپن  تیم  الان  بودند،  آسیا  هندبال 
متحول شده و ناباورانه سهمیه المپیک را 
گرفته است. از طرف دیگر کره جنوبی هم 

قوی شده و خوب کار می کند.
کرد:  عنوان  هندبال  ملی  تیم  سرمربی 
و  بحرین  کویت،  چون  عربی  کشورهای 
خوبی  خیلی  گذاری  سرمایه  عربستان 
در  جدید  کشور  و  تیم  یک  هربار  کردند. 
تلاش  در  تیم ها  همه  می گیرد.  اوج  آسیا 
سخت  ما  کار  دلیل  همین  به  و  هستند 

ما  پیشکسوتان  و  مربیان  امیدوارم  است. 
تا  کنند  کمک  هندبال  ملی  تیم  به  همه 
بتوانیم این بار بتوانیم به سر منزل مقصود 

برسیم و روسفید شویم.
هندبال  ملی  تیم  در  همدلی  رحیمی زاده: 
است/  رفته  بین  از  شکست ها  دلیل  به 

وویوویچ موفق نبود
وی ادامه داد: بسیار اهمیت دارد تا سهمیه 
مسابقات جهانی را بگیریم. نسبت به دوره 
قبل یک سهمیه در آسیا کم شده و تعداد 
به  است.  رسیده  سهمیه  چهار  به  آن 
همین دلیل کار سخت تر می شود. سهمیه 
همین  و  شود  تقسیم  باید  مدعی  تیم   ۸
درصد   ۵۰ کنیم  تا  چهار  تا  دو  دو  الان 

بین  امیدوارم  داریم.  شدن  جهانی  شانس 
بازیکنان وفاق ایجاد شود و سعی می کنیم 
از حداکثر پتانسیل خود و بازیکنان لژیونر 
هم  لیگ  بازیکنان  هرچند  کنیم.  استفاده 
به سهمیه جهانی  امیدوارم  خوب هستند. 

برسیم.
وویوویچ  وسلین  شد:  یادآور  زاده  رحیم 
درخشان  وی  کارنامه  و  خوب  سرمربی 
بود. او اسم بزرگی داشت و زمانی که بازی 
می کرد جزو بهترین بازیکنان بود و با تیم 
سرمربی  وسلین  آورد.  مقام  کشورش  ملی 
مسابقات  در  و  نبود  ناآشنا  و  بود  مطرحی 
آسیایی و باشگاهی همه او را می شناختند. 
وی نتوانست با تیم نتیجه دلخواه را بگیرد 

باید کارشناسی شود. هرچند  و دلایل آن 
در جایگاهی نیستم تا بگویم که وسلین بد 

یا خوب بوده است.
پوی گفت: با توجه به رزومه ای که وویوویچ 
داشت او را مربی خوبی می دانم و امیدوارم 
هرجا هست موفق باشد. وی زحمت کشید 
آورد.  تیم ملی  به  را  بازیکن جوان  و چند 
را کرد  بود تمام تلاش خود  در زمانی که 
که  نیست  این  بر  دال  نگرفتن  نتیجه  و 
برای  مربی ای  هیچ  است.  نکرده  تلاشی 
وسط  را  خود  آبروی  و  نمی آید  باخت 
بگذارد و بی قید کار کند. باید از وی تشکر 
در جای  نبوده  موفق  ایران  در  اگر  و  کنم 

دیگر شانس خود را امتحان می کند.

رحیمی زاده: همدلی در تیم ملی هندبال از 
بین رفته است/ وویوویچ موفق نبود

خبر

گنجایش ورزشگاه جدید تهران 
مشخص شد

6

ورزشی  اماکن  تجهیز  توسعه  شرکت  سرپرست   
گفت: می خواهیم یک استادیوم ورزشی با ظرفیت 

۱۲۰ هزار نفر که گنجایش دارد بسازیم.
اجرایی  عملیات  که  بود  آبان ماه  ایرنا،  گزارش  به 
ساخت ورزشگاه بزرگ تهران آغاز شد؛ ورزشگاهی 
که رئیس جمهور در دیدار با قهرمانان و مدال آوران 
وعده ساخت آن را داد و عنوان کرد که تهران باید 

ورزشگاهی در حد نام ایران اسلامی داشته باشد.
اماکن  توسعه  شرکت  سرپرست  عسگریان  مهیار 
طراحی  داشت:  اظهار  گفت وگویی  در  ورزشی 
است  فاز  ورزشی جدیدمان در یک  فرهنگی  شهر 
و اجرا آن در دو فاز خواهد بود و می خواهیم یک 
استادیوم با تکنولوژی های به روز بسازیم و ظرفیت 
و  دارد  گنجایش  نفر  هزار   ۱۲۰ هم  ورزشگاه  این 
نفر  هزار   ۲۲ ظرفیت  با  منظوره  چند  سالن  یک 

می سازیم.
همراه  به   IPPR شرکت  مدیرعامل  شن گانگ 
دیگر مدیران ارشد این شرکت چینی با حضور در 
نظرگرفته شده  در  زمین  از  آفتاب،  شهر  مجموعه 
بین المللی  احداث مجموعه ورزشی-فرهنگی  برای 

در پایتخت بازدید کردند.
در این بازدید که مهیار عسگریان، مدیرعامل شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی نیز در آن حضور 
داشت، مدیر شهر آفتاب توضیحات فنی لازم درباره 
این زمین ۳٧۰ هکتاری و مرزهای جغرافیایی این 
طراحی  در  مشاور  شرکت  مدیرعامل  به  را  زمین 
و ساخت مجموعه ورزشی تهران ارائه کرد.مدیران 
با بررسی و تهیه عکس های مورد  نیز  این شرکت 
فنی  تیم  برای  را  اولیه  اطلاعات  مقدماتی،  نظر 

شرکت مذکور ارسال کردند.
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 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004190 مورخ 
1402/07/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی مریم هوشمند راد فرزند موسی به شماره شناسنامه 241 صادره 
بنای احداثی به مساحت  با  از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
54/73 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 
تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی ابراهیم خسروی اقبال محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /08 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 
1402/09/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004184 مورخ 
1402/07/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی ولی اله مردآبادی فرزند علی اصغر به شماره شناسنامه یک صادره 
از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
224/52 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از 112 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی ماه رخسار میرزاحسابی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /08 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 
1402/09/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022003338 مورخ 
1402/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی طاهره قنبرزاده فرزند عباس به شماره شناسنامه 212 صادره از 
کرمان نسبت به سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 123/90 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 

این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /08 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402/09/07
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022003337 مورخ 
1402/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی فاطمه قنبرزاده فرزند عباس به شماره شناسنامه 5735 صادره از 
کرمان نسبت به سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 123/90 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی علی صمیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /08 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402/09/07
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004181 مورخ 
1402/07/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی پروین عسگری فرزند محمدتقی به شماره شناسنامه 50 صادره از 
رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
75/50 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 2425 فرعی مفروز از قطعه 
از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   160 از  تفکیکی   14
مالکیت رسمی سید بهمن سفیداری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /08 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402/09/07
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

  
 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای

 فاقد سند رسمی
 140160301022003307 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

مورخ 1401/12/27 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
شناسنامه  شماره  به  سلیمان  فرزند  شادی  محمدرضا  متقاضی  مالکانه 
0480510067 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 289/82 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 2 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی علی مراد شادی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
آگهی می شود در صورتیکه  روز  به فاصله 15  نوبت  مراتب در دو  عموم 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /08 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402/09/07
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات  شماره 140260301206001212  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای داود سید سلیمانی مقدم فرزند ودود بشماره شناسنامه 50 نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 90 متر مربع پلاک 
5064 فرعی از 141 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 46 فرعی از 141 
دهقانی  غلامعلی  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  صالحیه  در  واقع  اصلی 
محمدآبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول  نمایند بدیهی است در صورت  تقدیم 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ        1402/08/22 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/09/07

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات  شماره 140260301206002421  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای میثم حسینی کهریز فرزند التماس بشماره شناسنامه 0010318781 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 110/36 متر 
مربع پلاک 5063 فرعی از 141 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 21 فرعی 
از 141 اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالکان رسمی آقایان جابر بایرام 
زاده و نصرت ابراهیم زاده محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/22         تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/07
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206002683 شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای صابر هاشم زاده 
حفظ آباد فرزند دهز بشماره شناسنامه 794 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 240 متر مربع پلاک 5065 فرعی از 141 اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک 17 فرعی از 141 اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک 
اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  محمدآبادی  دهقانی  غلامعلی  آقای  رسمی 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ            1402/08/22 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/09/07
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206002621 شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
مددی  داود  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه 
مشاع  دانگ  سه  به  نسبت   17877 شناسنامه  بشماره  سعیداله  فرزند  گندوانی 
از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 170/90 متر مربع پلاک 
25367 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1 فرعی از 141 اصلی 
واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای یوسف قیدر محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/22        تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/07
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206002619 شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فرح ناز زیوری 
فرزند آقا براتعلی بشماره شناسنامه 92 نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 170/90 متر مربع پلاک 25367 فرعی از 
142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1 فرعی از 141 اصلی واقع در سلطان آباد 
خریداری از مالک رسمی آقای یوسف قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/22       تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/07        
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان



هنری
گزارش

ثبت تاریخ شفاهی صنعت ایران 
مغفول مانده است

یک  مانند  اینکه صنعت  بر  تاکید  با  امید«  از  »منت  کتاب  نویسنده   
موجود زنده، تاریخ مند است، ادامه داد: یکی از اشکال های حوزه تاریخ 
در صنعت، توجه نکردن به اقدامات مدیران سابق است، این مساله لزوم 
ثبت تاریخ شفاهی در این حوزه را مشخص می کند که در ایران مغفول 

مانده است.
احمد فرهادی در گفت وگو با خبرنگار کتاب ایرنا، با بیان اینکه کتاب 
تاریخ شفاهی صنعت  امید هفتمین کتابی است که در حوزه  از  منت 
تالیف کرده است، گفت: در این مجموعه با صنعت گران مصاحبه شده 
که  شد  منتشر  وحشی  مرغابی  عنوان  با  کتابی  این  از  پیش  است. 
خاطرات داود میرخانی رشتی مدیرعامل ایران خودرو است، او معتقد بود 
مرغابی های وحشی آرام و قرار ندارند و به همین دلیل نام این کتاب 

اینگونه انتخاب شد.
نویسنده کتاب منت از امید درباره یکی از کتاب هایش که فیلمی از 
آن ساخته شده است، اظهار کرد: کتاب فرزند خوانسار رشته خاطرات 
در حوزه  و  داشت  کارآفرینی که ۶ شرکت  است  الله جوهری  فضل 
این کتاب روایت گر فردی است که به  بود.  صنعت ساختمانی فعال 
اندازه خرید بلیط اتوبوس پول نداشت، اما به یکی از صنعتگران مطرح 
تبدیل شد. فیلم مثل درخت با استفاده از این کتاب ساخته شده است، 
نام این فیلم مثل درخت انتخاب شد زیرا انسان ها باید مانند درخت، 
ساقه، ریشه و میوه داشته باشند؛ هر فردی درخت شد می تواند عامل 

و تاثیرگذار باشد.
او با اشاره به فعالیت بیش از سه دهه ای در صنعت خودرو درباره نحوه 
انتخاب افراد مصاحبه شونده توضیح داد: حدود سه دهه در صنعت 
خودرو فعال بودم، همچنین سردبیر یکی از مجلات در این حوزه بودم، 
این رسانه بیش از یک دهه در حوزه صنعت فعالیت کرد. از طرفی 
در دوران دانشجویی به پروژه  های تاریخ شفاهی آشنا شدم و در آن 

فعالیت کردم.
در صنعت ۷۰ درصد از پدیده ها، تکرارپذیر هستند

تاریخ مند  اینکه صنعت مانند یک موجود زنده،  بر  تاکید  با  فرهادی 
تاریخی در صنعت، توجه  از اشکال های حوزه  ادامه داد: یکی  است، 
نکردن به اقدامات مدیران سابق است. این در حالی است که در صنعت 
۷۰ درصد از پدیده ها تکرارپذیر هستند. برای مثال اگر من به عنوان 
مدیر یکی از شرکت های خودروسازی فعالیت کنم، مدیرعامل قبلی 

با ۷۰ درصد از پدیده هایی که با آن مواجه هستم، مواجه بوده است.

گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
خودکفایی در حوزه کاغذ را فقط یک 
و  نمی دانیم  صنعتی  و  فنی  موضوع 
از مهم ترین  به یکی  امروز  تولید کاغذ 

نمادهای هویتی ما تبدیل شده است.
محمدمهدی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
تولید  خودکفایی  جشن  در  اسماعیلی 
کاغذ مورد نیاز کتب درسی کشور که 
مازندران  کاغذ  و  چوب  کارخانه  در 
پیش  سال   ۲ کرد:  اظهار  شد،  برگزار 
پس  کردم  بازدید  کارخانه  این  از  که 
افق  کار  پیشینه  بررسی  و  بازدید  از 
در  امروز  اما  نمی دیدیم.  را  روشنی 
ایستادیم که کاغذ همه ۱۵۵  نقطه ای 
کودکان  درسی  کتاب  جلد  میلیون 
تامین  کارخانه  همین  توسط  سرزمین 

شد.
وی افزود: امروز فقط جشن خودکفایی 
در  بلکه  نداریم.  را  تحریر  کاغذ  تولید 
بخش کاغذ حوزه نشر نیز تا حد زیادی 
حوزه  وضعیت  رسیدیم.  خودکفایی  به 
وزارت  در  حضورم  ابتدای  که  را  نشر 
فرهنگ بررسی کردیم به رقم کمتر از 
پنج هزار تن تولید داخلی بود، اما فقط 
در بخش آموزش و پروش به ۵۵ هزار 

تن کاغذ نیاز داشتیم.
و  کاغذ  کارگروه  افزود:  فرهنگ  وزیر 
اول  معاون  و  تشکیل  دولت  در  نشر 
وزیر  اقتصاد،  وزیر  رئیس جمهور، 
بانک  کل  رئیس  پرورش،  و  آموزش 
و  ملی  بانک  مدیرعامل  مرکزی، 
از  بسیاری  فرهنگ  وزارت  همکاران 
تا  گرفتیم  قرار  هم  کنار  در  مسئولان 

به این نقطه رسیدیم.
اینجا نقطه پایان  وی خاطرنشان کرد: 
کار ما نیست. به زودی کارخانه بزرگی 
را در شیراز افتتاح می کنیم که سالانه 
تولید  ظرفیت  تن  هزار   ۵۰ از  بیش 
چند  می دهد.  افزایش  را  کشور  کاغذ 
حال  در  کشور  در  نیز  دیگر  کارخانه 

ساخت است.
مزیت  بزرگترین  گفت:  فرهنگ  وزیر 
حوزه  همین  در  اسلامی  جمهوری 

دستاوردهای  همه  است.  فرهنگی 
ما حاصل  و سیاسی  اقتصادی  نظامی، 
است.  اسلامی  انقلاب  فرهنگی  نگاه 
رخ  اندیشه  از  باید  استعمار  از  رهایی 
استعمار  از  ابتدا  را  ما  امام)ره(  دهد. 
پیشرفت ها  این  و  رهانیدند  فکری 
فر  از  استعمار  زنجیر  باز شدن  حاصل 

مردم و جوانان ایران اسلامی است.
مردمی  دولت  این که  بیان  با  اسماعیلی 
 ۲ کرد:  اظهار  است،  صادق الوعد  دولت 
سال قبل در هفته کتاب در نماز جمعه 
این نکته را عرض کردم که طی  تهران 
خودکفایی  به  کاغذ  تولید  در  سال   ۲
می رسیم. برخی خرده گرفتند که چنین 
حالی  در  نیست.  دسترسی  قابل  هدفی 
توان  و  اراده  مقابل  در  اهداف  این  که 

جوانان ما چیزی نیست.
به صادرکننده  باید  ما  افزود: کشور  وی 
بازار  تامین کاغذ  با  کاغذ تبدیل شود و 
در  درآمدزایی  به  منطقه  کشورهای 
و  نشر  اهالی  همه  از  برسیم.  حوزه  این 
می کنم  دعوت  نیز  مطبوعات  اصحاب 
دستور  در  را  ایرانی  کاغذ  از  استفاده 
قول  هم  تولیدکنندگان  دهند.  قرار  کار 
می دهند که کیفیت کاغذ داخلی همواره 

و در جهت جلب رضایت  افزایش  به  رو 
ناشران و مخاطبان پیش بروند.

وزیر فرهنگ با اشاره به وجود طرح های 
تصریح  کشور  در  کتابخانه ای  نیمه کاره 
بسته  یک  کتاب  حوزه  در  دولت  کرد: 
تکمیل  برای  و  گرفته  نظر  در  جامع 
جدی  عزم  کتابخانه ای  زیرساخت های 
اعتبار  تامین  با  است  قرار  دارد.  وجود 
مورد نیاز طرح های نیمه کاره کتابخانه ای 
دولت  در  برسند.  بهره برداری  به  کشور 
کاهش  خیلی  را  اجرا  تا  تصمیم  فاصله 

دادیم.
تلاش  همه  کرد:  خاطرنشان  اسماعیلی 
ما کمک به حوزه نشر است. ملی شدن 
صنعت نشر به عنوان مهم ترین دستاورد 
نتیجه  به  دولت  این  در  فرهنگی  حوزه 
به  کشور  در  زمانی  متاسفانه  می رسد. 
صورت عمدی به حوزه فرهنگ در کشور 
تغییر  را  چرخه  این  ما  شد.  کم توجهی 
به  فرهنگی  در همه بخش های  و  دادیم 
جای  به  تسهیل گری  و  حمایت  سمت 

تصدی گری پیش رفتیم.
تاسیس  قشم«  هنر  خلاق  »دهکده   

می شود
اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   

به اقدامات دولت سیزدهم برای افزایش 
برای  اقداماتی  گفت:  فرهنگی  اماکن 
تاسیس اماکن فرهنگی در قشم، مشهد، 
همچون  مازندران  و  خوزستان  تبریز، 
تاسیس »دهکده خلاق هنر قشم« انجام 
دولت های  در  آن  نتیجه  که  می شود 

بعدی مشاهده خواهد شد.
در  حضور  با  اسماعیلی  محمدمهدی 
کارخانه  به  عازم  خبرنگاران  اتوبوس 
به ۱۵  اشاره  با  مازندران،  و چوب  کاغذ 
هکتار زمین که در قشم متعلق به وزارت 
اظهار  است،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
تاسیس  برای  پیشنهادهایی  داشت: 
دهکده خلاق هنر در دیگر شهرها وجود 
دارد، اما مایلم این اتفاق در قشم رخ دهد 
تا به هاب منطقه خلیج فارس تبدیل و 

این منطقه از حالت انفعال خارج شود.
درباره  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
اقدامات در مشهد توضیح داد: به زودی 
کلنگ زنی  بحث  مشهد  شهرداری  در 
کشورهای  برای  رسانه ای  مجموعه 
آسیای میانه را انجام می دهیم. در تبریز 
انجام  مذاکراتی  آذربایجان  بنیاد  با  نیز 
پیگیر  هم  خوزستان  در  است،  شده 

مسائل هستیم.

اسماعیلی: خودکفایی در تولید کاغذ یکی از 
نمادهای هویتی کشور است

گزارش

پیام وزیر میراث فرهنگی به دومین 
جشنواره تولیدات چندرسانه ای

سیدعزت الله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به 
پیامی  فرهنگی،  میراث  ای  چندرسانه  تولیدات  جشنواره  دومین  آغاز  بهانه 

منتشر کرد.
به گزارش ایرنا، در این پیام که در افتتاحیه این رویداد خوانده شده است، آمده 
است: معرفی و آموزش در کنار بررسی و شناسایی، مطالعه و پژوهش، مرمت 
و حفاظت و احیا و بهره برداری به عنوان رکن رکین مأموریت  معاونت میراث 
فرهنگی به شمار می رود. انتقال ارزش های فرهنگی مستور در آثار ملموس و 
عناصر ناملموس، اصلی ترین ثمره حفاظت از آثار فرهنگی تاریخی خواهد بود 
زیرا مادامی که این معانی به بطن جامعه منتقل نگردد، میراث فرهنگی به 

ایفای نقش مطلوب نپرداخته است.
نیز خود  فرهنگی  میراث  است: شناخت  آورده  پیام خود  ادامه  در  ضرغامی 
معرفی  در صورت  که  بود چرا  آن خواهد  از  محافظت  برای  راه حل  بهترین 
از آن  را دغدغه مند حفاظت و صیانت  و آموزش صحیح، آحاد جامعه خود 
می بینند و در ضمن اتصال و وابستگی به ریشه های هویتی خود، با تربیت 
متمتع از فرهنگ، مسیر صحیح ساخت فرهنگی جامعه طی خواهد شد، لذا 
میراث فرهنگی به عنوان مهم ترین عامل وفاق ملی می بایست در تمامی وجوه 
تصمیم گیری ملحوظ شود. البته در دوره معاصر نسیان فرهنگی گریبان گیر 
دادن  قرار  رو  پیش  در  و  یادآوردن  به  استیصال  این  چاره ی  و  جامعه شده 

چهره ی پنهان مانده این سرزمین جهت خودآگاهی ملی است.
در بخش دیگری از این پیام آمده است: همچنین اگر به دنبال معرفی صحیح و 
واقعی ایران در جامعه جهانی باشیم، هیچ چیز به اندازه آثار تاریخی و فرهنگی 
که دلالت بر فرهنگ و تمدن ایران می کند، نمی تواند معرف خوبی برای این 
سرزمین باشد و می بایست ایران را با فرهنگ غنی و اسلامی اش، آن چنان که 
هست شناخته و شأن ایران به جا آورده شود که این مهم با ارائه پژوهش های 

حاصل از این تداوم تمدنی و موضوع میراث فرهنگی حاصل خواهد شد.
تولیدات چند  بیان کرده است: جشنواره ملی  پیام خود،  پایان  ضرغامی در 
رسانه ای میراث فرهنگی که دومین دوره ی آن به میزبانی شهر تاریخی قزوین 
برگزار می گردد، بستر مناسبی برای ارتقای گفتمان میراث فرهنگی و افزایش 
سواد میراثی جامعه خواهد بود تا علاوه بر بعد سخت افزاری حفاظت، به بعد 
میراث  از  همگانی سازی حفاظت  راستای  در  و  پرداخته شود  آن  نرم افزاری 
و  تقدیر  با  لذا  شوند.  دیده  حکمرانی  امر  در  پیش  از  بیش  مردم  فرهنگی، 
تشکر از همکاران معاونت میراث فرهنگی و همچنین استانداری قزوین جهت 
برگزاری این جشنواره وزین، امید که شاهد نتایج مطلوب آن در حفاظت و 

صیانت از مواریث فرهنگی ایران اسلامی باشیم.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۳۳۶ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ارسلان  فرزند  قیدر  جعفر  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک 
بنای احداثی به مساحت  با  بشماره شناسنامه ۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
۴97/۵۴ متر مربع پلاک ۲۵۱۰۰ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
۳۵۸9 فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای خداوردی 
قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۸/۲۲        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰9/۰7
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۲۱۸ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۸/۲۲ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسین دهقانی فرزند 
محمد به شماره شناسنامه ۶۳9۵ صادره از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت ۱۳۱/9۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۵9 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی صفرعلی ایازی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰9 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰9/۲۲

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۲۴9 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰7/۲۴ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اسماعیل صاحبقرانی فرزند 
محمد به شماره شناسنامه ۱۳۶۲ صادره از هشترود نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 9۴/۴7 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه ۵ تفکیکی از ۱۵۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی علی اکبر نیک گفتار محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰9 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰9/۲۲

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴7۳۱ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

۱۴۰۲/۰۸/۱۳ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی امیر محمد ایلانلو فرزند 
سعید به شماره شناسنامه ۶۶۶۰۵۳۳۵۰۸ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۴9۶/7۸ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
۴7۰۱ فرعی مفروز از قطعه ۸۶ تفکیکی از ۱۵۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی تایید و رای خود از محمود و محمد امامی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰9 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰9/۲۲

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۲۱9 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰7/۲۲ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اعظم یارمحمدی فرزند 
محمدعلی به شماره شناسنامه ۱۰9۴ صادره از همدان نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۱7۳/۴۵ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 9۲7 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی سید حسین نژاد هاشمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰9 /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۰9/۲۲

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
مورخ   ۱۶7۶۰ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  دریائی  فاطمه  خانم 
از ۱۶۵ اصلی  ثبتی ۲۶9۸۰ فرعی  اینکه پلاک  به  نظر  اعلام داشته   ۱۴۰۲/۰۸/۲7
)که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک واحد آپارتمان به مساحت 
۱۲9/7 مترمربع قطعه ۲تفکیکی با سریال چاپی ۱۳۵۴۲۱ به شماره دفتر الکترونیکی 
۱۴۰۲۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰97۵۶ به نام فاطمه دریائی ثبت و صادر و تسلیم شده است.

مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است 
در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد 

شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
مورخ   ۱۶7۵7 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  دریائی  فاطمه  خانم 
از ۱۶۵ اصلی  ثبتی ۲۶979 فرعی  اینکه پلاک  به  نظر  اعلام داشته   ۱۴۰۲/۰۸/۲7
)که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک واحد آپارتمان به مساحت 
۱۲۴/9۱ مترمربع قطعه ۱ تفکیکی با سریال چاپی ۱۳۵۴۱۶ به شماره دفتر الکترونیکی 
۱۴۰۲۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰97۶۲ به نام فاطمه دریائی ثبت و صادر و تسلیم شده است.

مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است 
در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد 

شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
خانم سمیه موسوی )وکیل( برابر وکالتنامه ۶۱۳۵۸ - ۱۴۰۲/۰۵/۲9 دفتر ۳۲ رباط 
کریم از طرف وراث و طبق درخواست به شماره وارده ۱۵۴۰۴ مورخ ۱۴۰۲/۰۸/۰9 
اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۳7۸ فرعی از ۱۰۱ اصلی که عبارتست از سند 
مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۳/۲ 
متر مربع قطعه ۶۵۴ تفکیکی پلاک ۳7۸ فرعی از ۱۰۱ اصلی مفروز از ۱۰۱ فرعی از 
اصلی با سریال چاپی ۵۸۴۸۳۲ سری الف سال ۸۲ به نام مسعود موسوی گوشلوندائی 
ذیل ثبت ۱۰۱۴۳7 صفحه ۲۲7 دفتر ۳۶۵ رباط کریم ثبت و صادر شده است و در 
نوع  لیلا  خانم  به  – ۱۳۸۶/۱۰/۱۶ دفتر ۲۳ شهریار  برابر سند قطعی ۱۲۲7  ادامه 
پرست گوراب پسی منتقل گردید که بعلت جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور 
سند المثنی سند مالکیت مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه 
اصلاحی ق ثبت مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۸ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت 
ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی 
و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سندمالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶۱۱۴ شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سهراب فرهادی فرزند 
مهراب بشماره شناسنامه ۲۲۰۵۰ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت ۱۱۱/۶۰ متر مربع پلاک ۵۱۰7 فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک ۴۶ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی 
دهقانی محمدآبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
در صورت  بدیهی است  نمایند  تقدیم  مراجع قضایی  به  را  خود  دادخواست  اعتراض 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰9/۰7      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰9/۲۲
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۴۱۶ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم محبوبه صدیقی کورانلو فرزند 
امامقلی بشماره شناسنامه ۸۰۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
از  مساحت ۶۰/۰۵ متر مربع پلاک ۲۲۳۸ فرعی از ۱۴۵ اصلی مفروز و مجزی شده 
پلاک ۲9۸ فرعی از ۱۴۵ اصلی واقع در اورین خریداری از مالک رسمی آقای احسان 
اله ضرغام محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 

دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰9/۰7       تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰9/۲۲
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶۲۲ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای قربانعلی اکبرزاده فرزند عزیز 
بنای احداثی به مساحت  با  بشماره شناسنامه ۴ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
۱۱9/۸۶ متر مربع پلاک ۲۵۳7۳ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
۳۵9۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالک رسمی آقای حمید قیدر 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰9/۰7        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰9/۲۲

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۸7۳ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای غلام حسین بیات فرزند غلامعلی 
بشماره شناسنامه ۱۰ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۱9۵/77 متر مربع پلاک ۵۱۲۳ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳7 
فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای محمد زرعی کار 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰9/۰7      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰9/۲۲

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۸۶۸ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
پور محرم فرزند خلیل  یاور  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  بهارستان تصرفات  ملک 
بشماره شناسنامه 7۲۴ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۲۲۶/۶۱ متر مربع پلاک 9۶۵۲ فرعی از ۱۳۸ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۸7 
فرعی از ۱۳۸ اصلی واقع در اسماعیل آباد خریداری از مالکان رسمی آقای محمدعلی 
دشتی رحمت آبادی و فاطمه دهقانی محمدآبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰9/۰7       تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰9/۲۲
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به گزارش اتفاق روز، آئین تجلیل از 
شهرستان   ۱۴۰۲ کنکور  برترین های 
جماعات،  ائمه  فرماندار،  حضور  با 
فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع(، 
جمعی  و  پرورش  و  آموزش  رئیس 
خانواده های  و  معلمان  مدیران،  از 
آموزش  سالن  در  کنکور  برترین های 

و پرورش برگزار شد.
شهرستان  فرماندار  احمدی  امید 
اظهار  مراسم  این  در  کریم  رباط 
انسانی  های  نیروی  تربیت  داشت: 
ای  جامعه  هر  توسعه  اساسی  پایه 
این  است که هر هزینه و تلاشی در 
خواهد  بر  در  مثبتی  نتیجه  زمینه 

داشت.
وی ضمن تقدیر از زحمات بی دریغ 
مدیران و معلمان پرتلاش شهرستان 
این  اولیای  های  حمایت  از  تشکر  و 
برترین های کنکور  به  آموزان  دانش 

امیدواریم  گفت:  شهرستان  در 
فارغ  از  پس  نزدیک  ای  آینده  در 
ارزنده  خدمات  شاهد  التحصیلی، 
اسلامی  میهن  و  شهرستان  به  شما 

مان باشیم.
با  کریم  رباط  شهرستان  فرماندار 
در  افزود:  آموزش  موضوع  به  اشاره 
دانش  و  علم  آموزش  به  اسلام  دین 
که  بطوری  است  شده  تاکید  بسیار 
فراگیری علم و دانش می تواند باری 

را از دوش جامعه بردارد.
در  امیدواریم  داد:  ادامه  احمدی 
افتخارات  شاهد  انشااله  آینده  سال 
بیشتری در عرصه علم و دانش و رتبه 
های برتر در سطح شهرستان باشیم.

در این آئین ۵۹ نفر از دانش آموزانی 
زیر  کنکور)رتبه  برتر  رتبه های  که 
را کسب کرده   ۱۰۰۰( در شهرستان 

بودند، مورد تجلیل قرار گرفتند.

 آیین تجلیل از رتبه های برتر 
کنکور ۱۴۰۲ در رباط کریم گزارش

هزار  هشت  از  بیش  شهرداری  گفت:  تهران  شهردار   
ایستگاه  تکمیل  برای  امکانات  و  تجهیزات  ریال  میلیارد 
نیز  سیزدهم  دولت  اینکه  ضمن  کرد  تامین  پرند  مترو 
بالای ۱۰ هزار میلیارد ریال برای تکمیل این خط هزینه 

کرده است.
مترو  افتتاح  مراسم  در  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
شهرسازی،  و  راه  وزیر  جمهور،  رییس  با حضور  که  پرند 
همه  با  افزود:  شد،  برگزار  کشوری  و  لشکری  مسوولان 
بزرگ  بسیار  کار  این  تکمیل  برای  که  کسانی  از  وجود 
دستورهای  با  که  رییس جمهور  بویژه شخص  ارزشمند  و 
تشکر  کردند،  تسریع  را  فرایند  این  دادند  که  ویژه ای 

می کنم.
تلاش  با  مناسبی  اقدام  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار 
تهران شکل  قرارگاه خاتم و شهرداری  تهران،  استانداری 
گرفت و شرایط ویژه ای برای این شهر رقم زده شد، اظهار 
کرد: یکی از مهم ترین برنامه های ما توسعه خطوط مترو 

است.
زاکانی با بیان اینکه سال ۱۴۰۰ ما ۲۵۷ کیلومتر با ۱۴۰ 
ایستگاه متروی تهران را تحویل گرفتیم، ادامه داد: امروز 
تهران  شهر  در  مترو  ایستگاه   ۱۵۵ و  کیلومتر خط   ۳۰۳
وجود دارد و یک حرکت جدی در این راستا صورت گرفته 

است.
بر  ویژه ای  تأکید  در شورای شهر  امسال  کرد:  تاکید  وی 
گسترش حمل  و نقل عمومی تهران صورت گرفت بطوری 
این  برای  شهرداری  مالی  منابع  درصد   ۴۳ حدود  که 

منظور متمرکز شد.
گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  مترو  خطوط  توسعه  به  زاکانی 
تا ۲ سال آینده  هر هفت خط تهران تقریبا تمام شده و 

الحاقات آن نیز تا انتها به اتمام خواهد رسید.
قرارگاه خاتم  با  توافق  با  نیز  به گفته وی، خط ۱۰ مترو 
شروع شده و امیدواریم عملیات عمرانی خط ۹ و ۱۱ نیز 
نیز  هشت  عمرانی خط  عملیات  اینکه  شود ضمن  شروع 

سال آتی آغاز خواهد شد.
اینکه مسیر توسعه مترو امروز  با تاکید بر  شهردار تهران 
عنایت  با  کرد:  اضافه  است،  کرده  پیدا  ویژه  سرعت  یک 
برداشته  مترو  توسعه  برای  اساسی  گام های  رییس جمهور 

شده است.
توسعه  موضوع  افزود:  و  کرد  اشاره  واگن  تامین  به  وی 
بود  مانده  از سال ۹۵ روی زمین  نیز که  واگن های مترو 
نتیجه  به  با عنایت رییس جمهور و همت دولت سیزدهم 

رسید.
زاکانی یادآور شد: جا دارد از وزیر کشور، وزیر صمت، وزیر 
نفت، سازمان برنامه و بانک مرکزی بصورت خاص تشکر 

بود،  مانده  زمین  روی  سال  هفت  که  کاری  چون  کنم 
شهریور امسال نهایی شد.

شهردار تهران اظهار کرد: قرارداد ساخت واگن ها از ۶۳۱ 
به ۷۹۱ دستگاه افزایش یافت و قرارداد حدود ۲۸۰ واگن 

دیگر نیز بسته شده که امیدواریم بزودی عملیاتی شود.
زاکانی ادامه داد: کاری که ظرف ۲۵ سال در حوزه واگن 
خواهد  صورت  سال  چهار  حدود  ظرف  بود،  شده  انجام 
خواهد  برابر  دو  تقریبا  تهران  متروی  واگن های  و  گرفت 

شد.
سال  از  مترو  واگن های جدید  امیدواریم  کرد:  تاکید  وی 
بر  مبتنی  این حرکت جدید  البته  وارد شهر شوند  آینده 

نگاه جهادی و تلاش دولت مردمی شکل گرفته است.
افزود:  و  پرداخت  پرند  مترو  به  ادامه  در  تهران  شهردار 
مطالعات ساخت متروی پرند از سال ۸۴ شروع شد، سال 
۹۱ کار به شهرداری واگذار شد اما بعد از احداث خط تا 
کیلومتر   ۲۰ حدود  مسیری  امام  حضرت  فرودگاه  مترو 

مسکوت کاند.
جمهور  رییس  حضور  با  گذشته  سال  وی،  گفته  به 
شکل  مسیر  این  در  جدیدی  حرکت  ایشان  تاکیدات  و 
تهران  شهرداری  مجری،  بعنوان  خاتم  قرارگاه  گرفت، 
بعنوان متولی و وزارت راه و شهرسازی بعنوان حامی کار 

راه اندازی مسیر تا پرند کار را استارت زدند.
همت   ۶ روز  ارزش  به  پروژه  این  ارزش  شد:  یادآور  وی 
هزار  هشت  از  بیش  تهران  شهرداری  که  می شود  برآورد 

میلیارد ریال تجهیزات و امکانات فراهم کرد.
زاکانی اضافه کرد: در نهایت شاهد گره گشایی از پروژه ای 
هستیم که لبخند را به لبان مردم نشانده و با ۸۱ کیلومتر 

خطوط تونلی، پرند را به تجریش متصل می کند.
درصدی   ۳۰ پیشرفت  با  که  پرند  مترو  ایرنا،  گزارش  به 
تحویل دولت سیزدهم شده بود، با اعتباری بیش از ۷۵۰ 
میلیاردتومان از محل اعتبارات وزارت راه و شهرسازی و 
دولت  عمومی  بودجه های  محل  از  تومان  میلیارد   ۲۰۰

تامین اعتبار و تکمیل شد.

هزینه هشت هزار میلیارد ریالی شهرداری 
تهران در مترو پرند

نوشتار

نشريه اجتماعي - فرهنگي - اقتصادي
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پیشرفت  ریل  به  فضایی  توسعه صنعت  اینکه  بیان  با  ارتباطات  وزیر 
از ۱۱ سال  دولت سیزدهم پس  در  کرد:  اظهار  است،  بازگشته  خود 
جلسات شورای عالی فضای مجازی به ریاست آیت الله رئیسی برگزار 
به  گذشته  سال  کشور  فضایی  صنعت  توسعه  ساله   ۱۰ سند  و  شد 

تصویب رسید. 
»عیسی زارع پور« وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در گفت وگو با 
ایرنا، درباره توسعه صنعت فضایی در دولت سیزدهم گفت:  خبرنگار 
توسعه صنعت فضایی به ریل پیشرفت خود بازگشته است. در دولت 
سیزدهم پس از ۱۱ سال وقفه؛ جلسات شورای عالی فضای مجازی به 
ریاست آیت الله رئیسی برگزار شد،  همچنین سند ۱۰ ساله توسعه 

صنعت فضایی کشور سال گذشته به تصویب رسید.
زارع پور ابلاغ سند ۱۰ ساله هوافضا را از دیگر اقدامات موثر در توسعه 
نشان  خاطر  و  برشمرد  سیزدهم  دولت  توسط  کشور  فضایی  صنعت 
کرد: در این سند، مسیر راه توسعه صنعت فضایی در بازه های زمانی 
یک ساله، دوساله و سه ساله در حوزه هایی چون ساخت ماهواره، ایجاد 
زیرساخت ها، توسعه ایستگاه های زمینی تا پرتاب ماهواره در لایه های 

مختلف ترسیم شده است.
وی در ادامه بیان کرد: سند توسعه صنعت فضایی کشور قدم به قدم 
در وزارت ارتباطات در بخش های گوناگون اجرایی می شود و در حوزه 
تثبیت پرتاپ گرها و ساخت ماهواره اتفاقات خوبی صورت گرفته است.

وزیر ارتباطات این خبر را هم داد که تا پایان سال چند رویداد فضایی 
را شاهد خواهیم بود.

شورای  هماهنگی  با  فضایی  های  فعالیت  تمام  کرد:  عنوان  پور  زارع 
عالی فضایی است که دبیرخانه آن زیر نظر سازمان فضایی کشور است 
و تمامی فعالیت ها در حوزه فضایی، در قالب اجرایی شدن سند توسعه 

صنعت فضایی پیش می رود.
وزیر ارتباطات خاطر نشان کرد: با همدلی، هماهنگی و همراهی تمامی 
دستگاه ها عقب ماندگی هایی که در گذشته بوده و کم توجهی هایی 
که توسط دولت های قبل صورت گرفته به سرعت جبران خواهد شد 

تا جمهوری اسلامی ایران را به جایگاه شایسته خود برسانیم.
تمام خدمات دولت تا پایان برنامه هفتم هوشمند می شود

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه تا پایان برنامه هفتم 
توسعه هیچ فردی برای هیچ خدمتی مراجعه حضوری نخواهد داشت، 

گفت: در برنامه هفتم هم تکلیف شده که هر دستگاهی سالی ۲۰ 
واحد از خدمات خود را هوشمند کند.

حاشیه  در  زارع پور  عیسی  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه هیأت دولت در جمع خبرنگاران با اشاره به میزان پیشرفت 
کرد:  بیان  کشور،  اجرایی  دستگاه های  خدمات  هوشمندسازی 
درخواست ما این است نهادهایی که مشمول این قانون هستند به 
تکلیف قانونی خود عمل کنند تا ما شاهد فراهم شدن این امکان 

برای همه مردم باشیم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات افزود: البته تکالیف دیگری هم 
به  بین دستگاهی  استعلامات  آینده همه  هفته  تا سه  که  هست 
صورت برخط انجام شود تا دستگاه ها مردم را برای گرفتن یک امضا 

بین وزارتخانه ها سرگردان نکنند.
تا  است  هوشمندسازی  دیگر،  مهم  بحث  کرد:  اضافه  پور  زارع 
خدماتی که در پنجره ملی ارائه شده، در نهایت باید بدون مراجعه 
حضوری، بدون دریافت هرگونه مدرک، چه به صورت الکترونیکی و 
چه به صورت حضوری، بدون مداخله انسانی به هموطنان داده شود.

وی افزود: در حال حاضر کمتر از پنج درصد خدمات الکترونیکی ارائه 
می شود که تا پایان امسال باید به ۲۰ درصد برسد. در برنامه هفتم هم 
تکلیف شده که هر دستگاهی سالی ۲۰ واحد از خدمات خود را هوشمند 
کنند. یعنی در پایان برنامه هفتم، هیچ کسی برای هیچ خدمتی مراجعه 
حضوری نکند؛ این اتفاق گام به گام می افتد و پیگیری رسانه ها در این 

زمینه مؤثر است.
وزیر ارتباطات ادامه داد: ابتدا به دستگاه هایی که هنوز به سامانه دولت 
هوشمند نپیوستند اعلام می کنیم و پس از فرصتی که به آنها داده شده 

و با تاخیر گزارش را تقدیم رئیس جمهور می کنیم.
زارع پور خاطرنشان کرد: نکته مهم این است که دوستان اراده دارند و تا 
الان هم که ۶۵ درصد از آن انجام شده نشان می دهد که کار شدنی است 
و با همراهی همه بتوانیم طعم شیرین فناوری را در مدیریت اجرایی 

کشور به همه مردم بچشانیم.
امضای یادداشت تفاهم مشترک میان وزرای ارتباطات ایران و عراق

ایران و عراق یادداشت تفاهم مشترکی را در زمینه  ارتباطات   وزرای 
فناوری  و  ارتباطات  حوزه  در  روابط  توسعه  و  جانبه  دو  همکاری های 

اطلاعات امضا کردند.
به گزارش ایرنا از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، در سفر »عیسی 
زارع پور« به بغداد، وزرای ارتباطات ایران و عراق یادداشت تفاهمی در 
زمینه همکاری های مشترک در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات را 

امضا کردند.
در این یادداشت تفاهم دو کشور در زمینه احداث زیرساخت های متعلق 
هوش  و  سایبری  امنیت  زمینه  در  تجارب  تبادل  ارتباطات،  بخش  به 
فناوری  و  ارتباطات  فناوری  در حوزه  بین المللی  و همکاری  مصنوعی 

اطلاعات توافق کردند.
نوآوری،  و  آموزش  حوزه  در  تا  شدند  متعهد  کشور  دو  همچنین 
پژوهش های مشترک، برگزاری نمایشگاه های مشترک فنی، سمینارها 

و نشست های آکادمیک همکاری مشترکی داشته باشند.
علاوه بر آن مقرر شد ضمن صدور تمبر مشترک، نمایشگاهی از تمبرهای 

ایران و عراق که در صد سال اخیر منتشر شده، برپا شود.
برگزاری دوره های پیشرفته در خودکار کردن شبکه ها و امنیت شبکه 
میان دو وزارت ارتباطات ایران و عراق و تبادل تجربیات از دیگر توافقات 

صورت گرفته به شمار می رود.

وزیر ارتباطات مطرح کرد: بازگشت صنعت فضایی به 
ریل پیشرفت/ پرتاب چند ماهواره تا پایان سال گزارش

وزیر نیرو گفت: ظرفیت کشورمان در بخش مدیریت مصرف برق بسیار بالا است و باید از آن 
بیشتر استفاده کرد.

به گزارش ایرنا از شرکت مدیریت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق ایران )توانیر(، »علی اکبر 
محرابیان« در جمع مدیران عامل شرکت های توزیع نیروی برق سراسر کشور افزود: برنامه 
های بسیار خوب و ارزشمندی در این دو سال تدوین شده است و به طور حتم از مدیران ارشد 
صنعت برق می خواهم که بخش قابل توجهی از اوقات خود و همکارانشان را به منظور اجرای 

این برنامه های عظیم، دراز مدت و اساسی به کار گیرند.
وی ادامه داد: از طرف دیگر این برنامه های سالیانه زمانی ارزشمند و قابل دفاع است که هر 
کدام برشی از برنامه های درازمدت باشد، اما اگر قرار است ما اقدام هایی ضربتی انجام دهیم که 
در رفع مشکلات و نگرانی های اصلی صنعت برق بی تاثیر باشد، آنچنان تاثیرگذار نخواهد بود.

وزیر نیرو خاطرنشان کرد: در برنامه های »۱۰۰ اقدام«، »۱۴۰ اقدام« و اکنون »۱۸۰ اقدام« 
تلاش ما این بوده است که برشی از آن برنامه درازمدت را عملیاتی و اجرایی کنیم.

محرابیان گفت: روزی که بنده معرفی شدم با همفکری همکاران یک برنامه چهار ساله را تدوین 
کردیم و پس از آن برنامه چهار ساله به برنامه هفتم تبدیل شد و کمیته ای هم مامور شد برنامه 

۲۰ ساله صنعت برق را تدوین کند.
وی اضافه کرد: هر کدام از این برنامه ها تدوین، در جایگاه خود تصویب و برنامه عملیاتی اجرایی 
آنها نیز آماده شد. پس اگر ما می گوییم برنامه عبور از سال مثلا ۱۴۰۳، موقعی این برنامه 

ارزشمند است که برشی از برنامه درازمدت باشد.
وزیر نیرو خاطرنشان کرد: در این جلسه لازم است راجع به مفهومی بیش از گذشته تبادل 
نظر داشته باشیم و آن، مفهوم ناترازی است؛ ناترازی به فاصله بین تولید و تقاضای مصرف برق 

اطلاق می شود، اما سوال این است که آیا این روش محاسبه درست است یا خیر؟
محرابیان اظهار داشت: در بخش تولید، انواع و اقسام ظرفیت خود را برای تولید مهیا می کنیم، 
اما در بخش تقاضا آیا هر مصرف کننده ای هر میزان مصرف را در هر ساعتی بخواهد، این تقاضا 
واقعی محسوب می شود؟ و آیا مجاز هستیم با این معادله ناترازی را محاسبه کنیم؟ و آیا این 

محاسبه، محاسبه درستی است یا خیر؟
وی گفت: آیا قرار است بخش خانگی، صنایع و کشاورزی هر میزان مصرف را با هر شرایطی و 
در هر ساعتی درخواست کند و صنعت برق کشور نیز خود را مامور و مسوول پاسخگویی بداند؟ 

به نظرم اینجا، جای تردید و چالش وجود دارد.
وزیر نیرو اظهار داشت: ما اگر نیازهای بخش های مختلف را به انرژی مطابق با یک الگو و برنامه 
درست، تامین کنیم، این معادلات کلی تفاوت اساسی پیدا می کند، زیرا این ناترازی ها روز به 
روز افزایش می یابد و شما هر چه که می دوید ناترازی از شما جلوتر حرکت می کند، بنابراین 

در صورت داشتن الگو و برنامه درست، صورت مساله تغییر خواهد کرد.
محرابیان ادامه داد: ما در صنعت برق برای رفع ناترازی دو مدل ویژه داریم؛ یک روش این است 
که ما صنعت را به گونه ای توسعه دهیم که ظرفیت های تولید و توزیع را افزایش دهیم، در 
کنار آن ما باید مدیریت مصرف را به گونه ای انجام دهیم که با حداقل انرژی، حداکثر تامین 

انرژی را انجام دهیم.
وی خاطرنشان کرد: در واقع اوج مصرف های لحظه ای و ساعتی را به خطوط به هم متصل در 
طول شبانه روز تبدیل کنیم که این به معنای تامین انرژی بیشتر و مصرف اقتصادی از کلیات 

صنعت برق کشور است.
وزیر نیرو گفت: شاید این صحبت های بنده منجر به ترسیم یک بازه زمانی ۲۴ ساعته در ذهن 

حاضران شود، اما منظور من کل ساعات شبانه روز در طول سال است.
ظرفیت بالای کشور در مدیریت مصرف برق/ شرکت های توزیع کمیته مدیریت مصرف تشکیل 

دهند
بیش از ۳۲ هزار مگاوات تفاوت مصرف تابستان و زمستان

محرابیان افزود: تفاوت مصرف تابستان و زمستان کشورما بیش از ۳۲ هزار مگاوات است، 
۳۲ هزار مگاوات معادل مصرف کشور مصر است و ده ها کشور دیگر حتی از مصر هم کمتر 

مصرف می کنند.
وی ادامه داد: مصر، کشوری است که ۱۱۰ میلیون جمعیت دارد و جی دی پی این کشور 
۶۰ میلیارد دلار بیش از جمهوری اسلامی ایران است، درواقع مصر، کشور فقیری نیست و ۶۰ 
میلیارد دلار بیشتر از ما تولید می کند. جمعیت آن نیز ۲۰ تا ۳۰ میلیون بیش از جمهوری 

اسلامی ایران است و اقلیم آن اگر گرم تر نباشد، خنک تر نیست.
وزیر نیرو خاطرنشان کرد: البته منظور من آن نیست که اگر به مردم رفاهی دادیم آن را پس 
بگیریم، در واقع بیان چنین مقایسه ای برای آن است که ببینیم در جهان و در کشورهای دیگر 

با این ۳۲ هزار مگاوات چه می کنند.
محرابیان گفت: مهم ترین دستور کار ما این است که بتوانیم به روش صحیح مدیریت مصرف 

کنیم.
وی افزود: مدیریت مصرف نیز خود دو جنبه دارد، مدیریت مصرف در بخش عرضه و مدیریت 

مصرف در بخش تقاضا.
وزیر نیرو گفت: اکنون با این رویکردی که عرض کردم می بینیم که آن اعداد و ارقام چه درباره 
ناترازی و سرمایه گذاری و چه درباره معادلات و مسائلی که به نظر لاینحل می رسیدند، به 

مسئله ای قابل حل تبدیل می شوند. تفاوت نگاه در گذشته و امروز این است.
محرابیان افزود: البته ممکن است عده ای که فکر کنند ما برای فرار از مسئولیت توسعه این 
رویکرد را مدنظر قرار داده ایم، که اینچنین نیست و شرایط ایجاب می کند که همانقدر که به 

مدیریت مصرف توجه می کنیم به بخش افزایش ظرفیت نیز توجه داشته باشیم.
وی ادامه داد: برنامه های توسعه ای که در بخش های مختلف همانند حرارتی، صنایع و 
تجدیدپذیر داده ایم، اعداد قابل توجهی است و این طرح ها به سرعت در حال پیشرفت است.

وزیر نیرو گفت: مهم ترین کاری که همکاران در بخش توزیع می کنند، موضوع استفاده از 
آخرین فناوری ها برای مدیریت صحیح مصرف و ارائه یک الگوی صحیح و مناسب به بخش 

مصرف کشور است.
وی افزود: یک روزی اگر اینگونه صحبت می کردیم در ذهن ها، آگهی بازرگانی و فرهنگسازی 
متبادر می شد اما امروز این موضوع ها جزء کوچکی از کار است، اکنون این مدنظر است که 
بتوان از فناوری های مختلف استفاده کرد و اقتصاد و الگو را را طوری طراحی کرد که بتوان با 

انرژی کمتر بیشترین تامین انرژی را انجام داد.
وزیر نیرو گفت: تابستان ۱۴۰۰ از ۲۹ اردیبهشت تا ۳۱ شهریور خاموشی داشتیم. تازه گرمای 
آن سال نیز مشابه گرمای سال ۱۴۰۲ نبود، شاید از نظر پیک با آن سال شباهت داشتیم، اما 
از منظر استمرار گرما، سال ۱۴۰۲ سال ویژه ای بود، مضاف بر آن تا سال ۱۴۰۲ بیش از ۲ 

میلیون مشترک جدید به شبکه اضافه شد.
وی ادامه داد: عدد مصرف برق از یک خرداد تا ۱۵ مهر سال ۱۴۰۰ در بخش خانگی حدود 
۴۸ میلیارد کیلووات ساعت بود، اگر رشد تولید، گرما، جلوگیری از خاموشی ها و عدم تامین، 

محاسبه شود، حداقل باید ۲۰ درصد به ۴۸ میلیارد کیلووات ساعت اضافه شود.
تامین ۴۶ میلیارد کیلووات ساعت برق برای بخش خانگی

وزیر نیرو گفت: این در حالی است که میزان مصرف از تابستان سال ۱۴۰۰ نیز کاهش داشته 
است، یعنی در تابستان ۱۴۰۲ کل انرژی تامین شده در بخش خانگی ۴۶ میلیارد کیلووات 

ساعت بوده است.
محرابیان افزود: در بخش صنعتی در سال ۱۴۰۰، انرژی تامین شده ۳۶.۷ میلیارد کیلووات 
ساعت بوده، این درحالی است که تابستان ۱۴۰۲، میزان ۴۶.۱ میلیارد کیلووات ساعت بوده 

است.

 ظرفیت بالای کشور در مدیریت مصرف برق/ 
شرکت های توزیع کمیته مدیریت مصرف تشکیل دهند نوشتار

به گزارش اتفاق روز، همزمان با هفته 
بسیج ، با حضور سردار ذوالقدر فرمانده 
استان  )ع(  الشهدا  سپاه حضرت سید 
تهران، امام جمعه شهر پرند، فرماندار 
سپاه  فرمانده  کریم،  رباط  شهرستان 
حیدر کرار )ع( شهر پرند، مدیر عامل 
فرهنگی  معاون  پرند،  عمران  شرکت 
سیدالشهدا  حضرت  سپاه  هنری 
و  مسئولین  تهران،  استان  )ع( 
شهدا،  معزز  خانواده  شهری،  مدیران 
فرماندهان حوزه های مقاومت بسیج، 
پرند  شهر  شریف  مردم  از  جمعی  و 

بسیج  هنری  فرهنگی  کانون 
افتتاح گردید.

فضای  از  برخورداری  باهدف 
و  علمی  فرهنگی،  مناسب 
کیفیت  با  و  ارزان  دسترسی 
اقشار  تمامی  ویژه  آموزشی 
مردم  به  خدمت  و  مردمی 
مشارکت  با  پرند  شهر  شریف 
و  پرند  شهر  عمران  شرکت 
تعامل سپاه حیدر کرار )ع( در 
بوستان مادر و کودک واقع در 

فاز۴ به بهره برداری رسید.

استان  )ع(  سیدالشهدا  سپاه  فرمانده 
تهران با اعلام اینکه شهر پرند کانون 
داشت:  است،اظهار  دولت  توجه 
تصمیم دولت بر این است تا شهر پرند 
زیبا  و  به شهری خوب  و  شود  آبادتر 
فهیم  شهروندان  رفاه  و  آرامش  برای 
خوب  مردم  شما  و  شود  تبدیل  پرند 
لایق بهترین ها هستید و ما مسئولان 
تمام تلاش و سعی خود را می کنیم تا 
زندگی خوب توأم با آرامش و رفاه را 

برای شما تامین کنیم.

افتتاح کانون فرهنگی هنری جوانان بسیج 
شهر پرند در فاز۴ خبر
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